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 ראש העיר.  –סקירה ודיווח . 1

 

. אני  5/7/2023טוב, שלום לכולם. אני פותח את ישיבת מועצת העיר מן המניין  מר חיים ברוידא: 

בנימה אישית. להודות לכל מי שהשתתף בהלוויית אחי זהבי, גם מי שהגיע    מבקש לומר כמה מילים 

על   הרענני  לציבור  להודות  רוצה  אני  מאוד.  מעריך  ואני  השבעה,  בימי  משפחתי  ואת  אותי  לנחם 

החיבוק החם, על ההשתתפות בצער, כל אחת ואחד חיזקו אותנו, והוכיחו לנו עד כמה זה זהבי היה  

   -וצה למסור כמה נתונים ברמה העירונית. אנחנו בימי החופש הגדולאהוב. ובמעבר חד אני ר 

 

המשפחה,   גב' רונית ויינטראוב:  כל  בשם  וגם  מכירים  וכולם  בצערך,  שוב  משתתפים  גם  אנחנו 

 מכירים אותו מרעננה משנים, ואת כל המשפחה, שלא תדעו עוד צער.  

 

הגדול,   מר חיים ברוידא:  החופש  בימי  אנו  רבה.  רבה  וגני  תודה  רעננה  ותלמידי  ותלמידות 

בכל   העירייה  שעובדי  הימים  שאלו  יודע  המערכת  את  שמכיר  מי  כל  הקיץ.  לחופשת  יצאו  הילדים 

ההיערכות   תהליך  תוך  אל  גבוה  עבודה  בקצב  ונכנסים  שרוולים,  מפשילים  והאגפים  המערכים 

רכבים ומשמעותיים  . גם השנה אנחנו נבצע שדרוגי עומק מו1/9-לפתיחת שנת הלימודים הקרובה ב

הריהוט,   הציוד,  ברמת  והן  התשתית  ברמה  הן  המוסדות  לשדרוג  נפעל  בעיר.  החינוך  במוסדות 

האבזור, הגינון, הגינות והמתקנים הבית ספריים. כל זה כדי לייצר לתלמידות ותלמידי העיר תנאים  

ותלמידה   תלמיד  כל  של  ביכולת  מהותי  חלק  היא  הלימוד  סביבת  ללימוד,  את  מיטביים  למצות 

וייחודיים,   מאתגרים  מסקרנים,  חדשניים,  לימוד  מרחבי  מקדמים  אנחנו  שלהם.  הפוטנציאל 

שיאפשרו לצוותים החינוכיים למנהלים ולתלמידים כולם להתחיל את השנה ברגל ימין על הצד הטוב  

וזו הזדמנות גם להודות לכל העוסקים במלאכה, לכל הגורמים המעורבים, לעובדי העירי  יה  ביותר. 

ימי   וגם  ביצוע בשטח.  לכדי  המהלך  ויוציאו את  יובילו  הקרובים  שבשבועות  והמגויסים,  המסורים 

השקענו   והבטיחות.  הביטחון  הנוער,  גם ברמת  אתגרים  איתם  הגדול, מביאים  החופש  האלה  הקיץ 
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המעורבות   את  להעלות  כדי  העירונית,  ההורים  וסיירת  ההורים  הנהגת  עם  יחד  רבים  משאבים 

הצוותים  ההורית   כל  עם  ויחד  הביטחון,  בסיירת  הסיירים  מספר  את  הכפלנו  וההשגחה.  הפיקוח 

המקצועיים אנחנו נותנים מענה לאתגר, ופורסים כל לילה עם כוחות בשטחי העיר, שיסייעו בשמירה  

על הביטחון של הילדים של כולנו. ואני קורא גם להורים בהזדמנות זאת להיות מעורבים אחראיים,  

שא סממנים  לשאול  לאתר  נסו  והלילה.  היום  משגרת  חלק  תהיו  הורים,  תבררו  ילדיהם,  את  לות 

גם   כרשות,  אנו  הורית.  לב  לתשומת  מבחינתנו  תחליף  אין  כי  חריגות,  והתנהגויות  מחשידים 

כמפעילים מערך שלם של יועצות ויועצים, עובדים סוציאליים, אנשי חינוך ופסיכולוגים, מערך נרחב  

הורים בכל דבר שאלה או עניין. כחלק ממתן הפתרונות ברמה הרשותית, אנחנו  שעומד לרשותכם ה

קודמות   משנים  ההצלחה  כאשר  שיא,  ביקושי  נרשמו  השנה  וגם  הקיץ.  קייטנות  את  גם  מפעילים 

הקייטנות   באיכות  הציבור  מצד  אמון  הבעת  זאת  ומבחינתנו  שיאים.  ושוברת  ממשיכה  נשמרת, 

של   הניהוליים  ובצוותים  במלאכה,  בתכנים  העוסקים  לכל  ומודה  כך  על  שמח  מאוד  אני  העירייה. 

לבנות    הכנושהשקיעו מחשבה רבה, זמן ומשאבים לרווחת הילדות והילדים, שיהיה בהצלחה. בנוסף  

בעיר ולציבור התושבות  ומלאה באירועים, היצע    ובני הנוער  גדולה  כולם, תכנית עשירה  והתושבים 

והחופש ה לנו לדעת שהנוער מבלה נהנה  רחב לאורכם של ימי הקיץ  אני מציין זאת, כי חשוב  גדול. 

לתושבות   ממליץ  ואני  ומבוקרת,  סדורה  בצורה  זה  את  עושה  הוא  אבל  המצברים,  את  ומטעין 

אחרינו  לעקוב  העירוניות,  הוואטסאפ  לקבוצות  להירשם  העירייה  לאתר  להיכנס  העיר  ולתושבי 

י  חודשי  של  האירועים  בתוכניות  לצפות  קיץ  ברשתות,  לכולנו  שיהיה  להגיע.  ופשוט  אוגוסט,  ולי 

 מעשיר מהנה ובטוח, תודה. ברשותכם אני עובר לנושא הראשון שעל סדר היום.  

 

 ציינת רק הכפלה של סיירת הביטחון, על כמה אנחנו מדברים?   מר ניר קריסטל: 

 

 סיירים.   22 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שהיו שם בעבר.   35מתוך  מר ניר קריסטל: 
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 , זה ספין לא נכון.  35סיירים לפני כשנה. בחיים לא היו  11לא היו בעבר, היו  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 סבבה.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא היה ולא נברא.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 . 9/3/2023אישור פרוטוקולים של ישיבות מועצת העיר מיום  .2

 

הפרוטוקולים   מר חיים ברוידא:  אישור  מיום  אוקיי,  העיר  מועצת  ישיבת  ,  9/3/2023של 

 הפרוטוקולים המלאים נשלחו אליכם, האם למישהו יש הערות?  

 

לא   גב' רונית ויינטראוב:  מהם  אחד  בטח  האלה,  שהפרוטוקולים  חושבת  שאני  הערה,  לי  יש  כן. 

  יכולים פשוט לעלות להצבעה, כי כל הישיבה הזאת לא התקיימה, כי היא לא הייתה למעשה חוקית, 

אם אני מבינה נכון מקריאת ההתייחסות של היועצת המשפטית בישיבה. לא היה קוורום, לא חיכו  

כל הנושאים שעלו שם על הפרק צריכים להידון   חצי שעה. הישיבה התקיימה למרות הכול. לדעתי 

 מחדש.  

 

צריך  עו"ד תהילה סובל:  שהיה  הפרוטוקול,  במסגרת  דעתי  את  חוויתי  אכן  הזה  בעניין   אנחנו 

לחכות. הדבר עבר לבחינה של משרד הפנים, בינתיים אנחנו לא מתקדמים עם ההחלטות של אותה  

הישיבות הקודמות שהיו    2הישיבות, אישור הפרוטוקולים של    2ישיבה. כמובן שכן אפשר להצביע על  

   -באותו מועד
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 לא על הישיבה הזאת.  הקודמות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  3מדברת על הקודמות, היו אני   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אני פניתי למשרד הפנים, הם לא נתנו תשובה. אז גם לכם לא נתנו מענה?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נכון, לא נתנו מענה.   עו"ד תהילה סובל: 

 

אז אין מענה כרגע, והיות והישיבה לא חוקית נולדה מתוך הישיבה שעלו בה   גב' רונית ויינטראוב: 

   -פשרות, על מועד, על תאריךהמון השגות, על הא

 

 אין שום בעיה, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני לא חושבת שאפשר לתמוך במה שקרה שם בשום דרך. ואני רוצה להודות   גב' רונית ויינטראוב: 

לך דרורה, אני קראתי את הפרוטוקול, ואני רוצה להודות לך על זה שאת ככה מה שנקרא עשית את  

כדי שהדברים יחזרו למסלול ממש באותה סיטואציה. ביקשת להקשיב ליועצת    כל מה שאת יכולה,

 המשפטית. וגם צריך לדעת להגיד.  

 

אני גם דיברתי עם משרד הפנים, הם לא מתכוונים להגיב על הדבר הזה, יש   מר חיים ברוידא: 

ישבתם  פה פרוטוקול שברור שחצי שעה אנחנו המתנו בהתחלה, מכיוון שאתם לא הגעתם לישיבה.  

 למטה.  

 

 ישיבות שונות.   2 גב' מירב מאיר: 
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הולכים    2 מר חיים ברוידא:  שאתם  ואמרתם  קמתם  כולכם  אם  אבל  נכון.  זה  שונות  ישיבות 

   -ואתם לא חוזרים. אני לא חושב שהייתי צריך לעכב את כל החברים פה להישאר חצי שעה

 

 החוק, זאת הפקודה.   אתה לא יכול להתחיל את הישיבה. זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תצביעו, תצביעו כמיטב הבנתכם.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מה הבעיה... הכול בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לא, אני אגיד לך מה הבעיה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

  -אני אגיד לך ברשותך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הכול בסדר גמור.   ידא: מר חיים ברו

 

  להצביע על משהו לא חוקי? מר חגי בורשטיין: 

 

רק   גב' רונית ויינטראוב:  לא  נובע  שלי  הקושי  הזה.  בעניין  שלי  הקושי  מה  לך  אגיד  אני  ברשותך 

דעת   שבהם  אירועים  רעננה,  של  העיר  ימי  בדברי  שנרשמים  שלי  הקושי  ישיבה.  היועצת  מאותה 

   -ל מיני מצבים, זה אחד הדברים, ואם כרגע זה עובר לסדר היוםהמשפטית היא לא תופסת. וכ

 

 תודה רבה.   מר חיים ברוידא: 
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לא, אני רוצה כאן שתעשה את הרברס, בוא תגיד שהנושאים, זה לא נושאים   גב' רונית ויינטראוב: 

  שלא יעברו, בוא תגיד שהנושאים האלה יעלו שוב להצבעה כדת וכדין, ובוא תגיד שאתה מוחק את 

 אותה ישיבה.  

 

 נעלה אותם, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני חושב שעמדת היועצת המשפטית מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 רגע, אתה מוכן להגיד, אריאל, אריאל, אני מדברת עם ראש העיר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מוכן   : גב' דרורה כהן שהוא  אומר  הוא  מיותר.  זה  עכשיו  מיותר,  זה  זה  עכשיו  את  להעלות 

   -שוב, הוא מוכן להעלות את זה שוב

 

   -הוא צריך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את שוקדת על דבריך?   : גב' דרורה כהן

 

   -לא, הוא צריך לשלוח את סדר היום והכול גב' רונית ויינטראוב: 

 

חצ מר אריאל הילדסהיימר:  של  המתנה  על  דעתה  מה  המשפטית  היועצת  עמדת  את  שאלת  י רונית, 

  -שעה

 

 אני קראתי את הפרוטוקול.   גב' רונית ויינטראוב: 
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בשידור חי, עומד הציבור מוכן  לא, לא, המתנה של חצי שעה בתחילת ישיבה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 , וכולם, זה נראה לך תקין? 18:00-לצפייה, והוא שם ב

 

   -אריאל עמדתך הפוליטית כרגע, לא רלוונטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תהילה חושבת שזה לא תקין? זה לא אמירה, זה לא אמירה, זה לא התנהגות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אתה מנכ"ל עירייה, זאת עמדתך הפוליטית גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -זה לא התנהלות מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אתה כרגע...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יבורית.  זו עמדתי הצ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -אתה יודע החוק שנותן גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, עמדתי הציבורית ערכית. להמתין פה חצי שעה בשידור חי באמת.    מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ראש העיר אני העברתי לך את עמדתי, בוא, זה הכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 פוסל, שוב פעם הפוסל במומו פוסל.  זה כן תקין? הפוסל במומו  מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אל תהפוך את הדברים, יש חוק, ואתה צריך...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

ל מר אריאל הילדסהיימר:  מזומנת  ישיבה  שאם  חוק  אחרת,  18:00-יש  דעת  חוות  קיבלנו  אנחנו  אז   ,

וחב  הדברים.  את  להגיד  נמשיך  אנחנו  בסדר.  זה  בהתחלה,  שעה  חצי  של  המתנה  על  ר'ה  בהסתמך 

 תצביעו כל אחד מה שנראה לו.  

 )מדברים יחד(  

 

   -יש יועצת משפטית שצריך לכבד אותה, חבל שאתה כמנכ"ל העירייה : אנה פוזמנטירגב' 

 

איחרת   מר אריאל הילדסהיימר:  שעה  חצי  לישיבה.  איחרת  שעה  שחצי  אותה,  כיבדת  שלא  חבל 

 לישיבה, חבל ועצוב, ולא תקין גם, ולא תקין. 

 

 ... כתוב בחוק.   : וזמנטיראנה פגב' 

 

ב מר אריאל הילדסהיימר:  בחוק שאת מזומנת  . כתוב בחוק,  18:00-תגיעי ב  18:00-כתוב בחוק, כתוב 

 כתוב בחוק.  

 

   -רגע שנייה, אני רוצה לומר דבר אחד, הרי ברור מר חיים ברוידא: 

 

 אין לך כבוד בכלל לאנשי מקצוע...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

אנה פוזמנטיר, יש פה כבוד לאנשי מקצוע ויש פה כבוד גם לחברי מועצת עיר,   מר חיים ברוידא: 

   -שאתם עשיתם בכוונה תחילה
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 נכון.   : גב' דרורה כהן

 

   -חיכיתם למטה, לא עשיתם את זה בזה מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא הייתי, אז אל תגיד : אנה פוזמנטירגב' 

 

בכו מר חיים ברוידא:  נעשה  זה  משנה,  לא  אפשר  אז  אי  פה,  אומר  אני  ולכן  תחילה,  ונה 

 להתייפייף על הדברים האלה. ואין לי בעיה גם להעביר את זה עוד פעם, לא מתרגש מזה.  

 

 אתה צריך לבטל את הישיבה הזאת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז אנחנו נעלה את הזה שמה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ל רק לבטל את הישיבה.  לא, במעמד הזה אתה יכו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סליחה, אין תקדים למה שהיא מבקשת.   מר חיים גולדמן: 

 

   -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לא יכול לבקש מר חיים גולדמן: 

 

   -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 לבטל ישיבה.   מר חיים גולדמן: 
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 )מדברים יחד( 

 

 לא חוקית, אתה לא תנהל פה את החוק.  לא, שפקודת העיריות קובעת שהיא  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה את צועקת? למה את צועקת?   מר חיים גולדמן: 

 

הבנת   גב' רונית ויינטראוב:  פה.  ולא  המשביר  ברחבת  לא  רעננה,  עיריית  את  פה  תנהל  לא  אתה 

 אותי?  

 

  מותק שלי, כפרה עליך, גם את לא תנהלי את רעננה. אני יודע שאת רוצה, אני  מר חיים גולדמן: 

 -שנים עברו מאז הפעם האחרונה שעשית את זה 5יודע שאת מתגעגעת, 

 

 .  13אני ראש אופוזיציה של  4אני רק עולה ופורחת. מראש אופוזיציה של  גב' רונית ויינטראוב: 

 

כבר,   מר חיים גולדמן:  מנהלת  לא  את  מנהלת.  לא  את  לך,  יעזור  לא  שלנו.  מותק  לעשות  מה 

 ם. תעבירי את המפתחות.  הלאה, עברו הימים, עברו הימי

 

   -אבל מה שאתה עושה... גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יאללה חבר'ה, מי בעד אישור הפרוטוקולים? מי בעד אישור הפרוטוקולים?   מר חיים ברוידא: 

 

   -סליחה אפשר להגיד מר ניר קריסטל: 

 

 מי נגד אישור הפרוטוקולים?   מר חיים ברוידא: 
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 ד?  מי נג  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אפשר לבקש פרוטוקול פרוטוקול?   מר ניר קריסטל: 

 

 . מי נמנע?  9 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, אני אצביע בעד הפרוטוקולים שהיינו בהם.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל ניר לא נגד.    מר אילן כהן: 

 

   -רגע, אני ביקשתי מר ניר קריסטל: 

 

 שיתנגד, הכול בסדר. אילן, זה לא מעלה ולא מוריד, הכול בסדר.   ר: מר אריאל הילדסהיימ

 

 אפשר לחשוב, נו מה אילן, נו מה אילן.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אפשר לחשוב אילן. כל רעננה תקרוס עכשיו על ההצבעה הזאתי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אירוע מכונן.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 אוקיי, שאילתה של חברת מועצה מירב מאיר, כן.   מר חיים ברוידא: 

 

 מירב, ביקש ממך חיים להציג את השאילתה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אה שאילתה סליחה.   גב' מירב מאיר: 

 

 היא גונבת לך את כל ההצגה ניר. היו"רית, גונבת לך את כל ההצגה.    מר אלי אלוש: 

 

   -לא, הכול בסדר. אני ביקשתי להפריד את הפרוטוקולים, כי יש ויכוח ריסטל: מר ניר ק

 

 גונבת לך את כל ההצגה, אתה לא...    מר אלי אלוש: 

 

על פרוטוקול אחד. לכן ביקשתי להפריד אותם. אפשר   מר ניר קריסטל:  רגע, כולנו מתווכחים 

 להפריד את ההצבעות.  

 

 אילתה.  טוב, אני קוראת את הש גב' מירב מאיר: 

 

 בבקשה, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוא בדיוק במקום הזה, בין אופוזיציה לקואליציה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מירב מאיר בבקשה תציגי.   מר חיים ברוידא: 
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 תראה, זה בדיוק המקום הקלאסי. בינגו. מי יכול עליך אלוש? מי יכול עליך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בבקשה מירב.   א: מר חיים ברויד

 

 גם וגם וגם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אפשר להעלות את זה ישיבה ישיבה. תעלה אחת אחת.   : גב' דרורה כהן

 

 התנגדו לכל, הכול בסדר.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד( 

 

 מה זה הדבר הזה? מה זה השטויות האלה? תגידי לי איפה את חיה?   מר חיים גולדמן: 

 

 : צבעהה

 6 –בעד 

 9 -נגד 

   1 –נמנע 

 החלטה:  

קולות   ברוב  החליטה  העיר  ישיבות  לא  מועצת  של  הפרוטוקולים  את  מיום  לאשר  העיר  מועצת 

9/3/2023  . 

 

 שאילתא.   .3
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 חבר'ה קדימה. מירב בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

של   גב' מירב מאיר:  בנושא  ב שאילתה  חורב.  ספר  בבית  במגרש  נוסף  תכנון  ספר  תקציב  ית 

 מתלמידיו יהיו תושבי העיר.   30%חורב הוא בית ספר שעל פי המספרים שהוצגו במועצת העיר, רק 

 

 ממש לא נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 הוצגו במועצת העיר?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 על מה את מדברת?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה דובר פה.   גב' מירב מאיר: 

 

 , רק נתקן, אבל תמשיכי.  80%-מ למעלה מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תושבי העיר.   82% מר חיים ברוידא: 

 

 תמשיכי טעות.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תושבי העיר תתקני את זה.   82% מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא טעות, זה בכוונה.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא טעות.   מר לורן משה עייאש: 
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 זה לא טעות.   מר חיים גולדמן: 

 

   -תתקני את זה, אבל אני אומר ים ברוידא: מר חי

 

 אבל זה לא האישיו.   גב' מירב מאיר: 

 

 שלא תתקן.   מר חיים גולדמן: 

 

 גולדמן תהיה בשקט.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא אמיתי.    מר אילן כהן: 

 

 עדיף שלא תתקן.   מר חיים גולדמן: 

 

 מה זה שאילתה?    מר אילן כהן: 

 

   -עבור בית הספר התב"ר גב' מירב מאיר: 

 

 הנתון, רק אני רוצה להגיד לך, הנתון שאת מציגה פה, איננו נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

   -זה מה שנאמר באחת מהישיבות גב' מירב מאיר: 

 

 ... לא אמיתי.    מר אילן כהן: 
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 אף פעם לא נאמר דבר כזה. אין דבר כזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 האישיו.  אבל זה בכלל לא  גב' מירב מאיר: 

 

 זה לא האישיו חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 

 

 . התב"ר עבור בית הספר לא אושר במועצת העיר.  82%אין בעיה  גב' מירב מאיר: 

 

 עוד נתון לא נכון, אבל בסדר. סליחה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 סליחה פקיד, תן לה להמשיך.   מר חגי בורשטיין: 

 

 רייה.  הפקיד הוא מנכ"ל העי  מר אילן כהן: 

 

 הוא פקיד ציבורי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זכותו להתערב.    מר אילן כהן: 

 

 הוא פקיד ציבורי.   מר חגי בורשטיין: 

 

הוא לא מתערב פוליטי. אתם כל הזמן אומרים שהוא פוליטי. אבל הוא לא    מר אילן כהן: 

 מתערב... הוא לא פוליטי.  
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 לי סליחה.  טעות שלי אילן, טעות ש מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הוא מתקן מקצועית, מה לסתום את הפה? אבל למה לסתום לו את הפה?    מר אילן כהן: 

 

 עזוב אילן, עזוב אילן. מה אתה מתרגש?   מר חיים ברוידא: 

 

 מה קרה? הוא לא מדבר?    מר אילן כהן: 

 

נים  ... בנושא תוואי המטרו נגישותו לערים והשתלבותו במערכת הסעת ההמו גב' מירב מאיר: 

   -יעל סלומון אמרה, שבית הספר

 

 רגע לא שמעו אותך תקריאי מהתחלה, רגע היא תקריא מהתחלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, היא לא צריכה להקריא מהתחלה, תמשיכי.   מר חיים ברוידא: 

 

 אמרה שבית הספר חודש לשני תת"לים ובהם המוסף לתחבורה ציבורית.   גב' מירב מאיר: 

 

 מתה לנהל, מתה, מתה לנהל.   לדמן: מר חיים גו

 

אושרה   גב' מירב מאיר:  שטרם  המגרש,  של  מחדש  תכנון  שהיה  העיר,  ראש  אמרת  במענה 

   -הקצאתו

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 
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 ₪.   750,000בעלות של  גב' מירב מאיר: 

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 עקב שינוי תוואי המטרו.   גב' מירב מאיר: 

 

 נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

לשאול:   גב' מירב מאיר:  ושהוצג  .  1ברצוני  הספר  בית  של  המקורי  בתכנון  צוין  לא  איך 

שלו?   וההשלכות  המוסף  של  התת"ל  בשטח  השימוש  הוצאה  2למועצה, את  העירייה  איך מאשרת   .

. מאיזה סעיף תקציבי זה יצא? ובאיזה שנת תקציב  3מיליון ₪ ללא אישור המועצה?    3/4חריגה של  

 סכום.  יצא ה

 

 אוקיי, אז בבקשה אריאל.   מר חיים ברוידא: 

 

העיר בדצמבר   מר אריאל הילדסהיימר:  במועצת  אושר  התב"ר  עוד  2020אז  נעשה  הראשוני  והתכנון   .

 בטרם פורסמו התת"לים הנוגעים לפרויקט המטרו.  

 

  -ממשיכים הלאה. חברת מועצת העיר מירב מאיר להציג את ההצעה לסדר ש מר חיים ברוידא: 

 

 חבל על הנייר שמדפיסים את זה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 איפה התשובה לשאילתה?   גב' רונית ויינטראוב: 
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 אתם הייתם בישיבה הזו.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל לא ענית לי על ההוצאה...   גב' מירב מאיר: 

 

 ענינו לך על השאלה במלואה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -₪ 750,000סעיף תקציבי הוצא הסכום של לא. שאלתי מאיזה   גב' מירב מאיר: 

 

   -מיליון ₪ 8תב"ר חורב שאושר על סך  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הנה כתבו לך, כתוב לך.   מר חיים ברוידא: 

 

 .  1794מספר  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 כתוב לך, הכול כתוב לך.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בתב"רניר תמך בתב"ר, גלי תמכה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה תכנון מחדש היה שם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -₪ על חלק מהתב"ר שאישרנו 750,000 גב' מירב מאיר: 

 

 ₪ זה היה לתכנון מחדש בעקבות הבעיה.   750,000-ה גב' רונית ויינטראוב: 
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 באותו תב"ר... זה הכול.   מר חיים ברוידא: 

 

 ראשוני נעשה עוד לפני התת"לים, זה כל כך פשוט.  חורב זה בוצע. התכנון ה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה המענה לשאילתה זה לא...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 ובאיזה שנה זה יצא?   גב' מירב מאיר: 

 

 אושר התב"ר.   2020דצמבר  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 שנת הרפפו.   מר ניר קריסטל: 

 

 ₪ על התכנון...  750,000 גב' מירב מאיר: 

 

 זה מפה ועד סוף העולם, דעי לך, תב"ר זה תב"ר.   ן: מר חיים גולדמ

 

 ₪?    750,000כבר הייתה הוצאה של  2021-ב גב' מירב מאיר: 

 

 . 2022 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 . 2022 מר יוסי מזרחי: 

 

 הכול היה חוקי למהדרין, בואו נמשיך הלאה.   מר חיים ברוידא: 
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בתמוז, מאיפה באה    17עצמו עוד הפעם לפני  אני מציעה שכל אחד יבדוק את   : גב' דרורה כהן

   -לכם השנאה הזאת על כל דבר שיש בו ריח... וריח של קצת יהדות

 

 מה קשור אחד לשני בכלל.   מר חגי בורשטיין: 

 

 תנו לה לדבר. מה זה? היא רוצה לדבר.    מר אילן כהן: 

 

 מאיפה זה בא לכם? מאיפה זה בא?   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

   -... מותר לה לדבר  אילן כהן:  מר

 

 אני נציגת... יותר טוב ממך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל... היא מותר לה לדבר.    מר אילן כהן: 

 

 אני נציגת היהדות לא פחות ממך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה יהדות שונה. יהדות אבל שונה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ים טובים ולא טובים.  מה יש יהוד  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתה הפרשן? אתה הפרשן?   מר חגי בורשטיין: 
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את יהודייה יותר טובה, אני לא אמרתי שאת לא יהודייה, אמרתי יהדות אבל   מר חיים גולדמן: 

 שונה. את יהדות מעולה... 

 )מדברים יחד(  

 

 הצעות לסדר.   .4

 

 קדימה בבקשה, מירב, מירב.   מר חיים ברוידא: 

 

   -הצעה לסדר, ייצוג הולם לנשים יר: גב' מירב מא

 

 מה זה הדבר הזה?   : גב' דרורה כהן

 

 באירועים וכנסים עירוניים.   גב' מירב מאיר: 

 

בבית,   מר ניר קריסטל:  בנו  שצופה  שמישהו  חושבים  באמת  אתם  לכלום,  קשר  בלי  לי  תגידו 

 מסוגל להבין מה קורה פה?  

 

 ?  נראה לך שזה מעניין אותנו מר חיים גולדמן: 

 

   -אם זה לא מעניין אותך, אז מר ניר קריסטל: 

 

אגב כל מי שצופה בנו, לא ראה אותך, אז אולי תחליף מקום? אתה עם הגב   מר חיים גולדמן: 

   -למצלמה אחי, אם זה כל כך חשוב לך
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   -רייזמן ביקש ממני שלא רואים אותו מר חיים ברוידא: 

 

   -סליחה, מחול, מחול, מחול מר חיים גולדמן: 

 

 .  360זה תלת ממד, זה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 האמת שרייזמן ביקש, אמר שלא רואים אותו, ואז שמתי מצלמה נוספת.   מר חיים ברוידא: 

 

   -איפה רייזמן? אבל הוא לא פה מר חיים גולדמן: 

 

   -אבל חברים ברצינות, קצת כבוד מר ניר קריסטל: 

 

ה, אתם צועקים, אז אולי תנהלו את זה בצורה  חברים, אני מנסה לנהל ישיב מר חיים ברוידא: 

 כזאת, קצת יותר סימפטית. קדימה.  

 

 טוב, הצעה לסדר, ייצוג הולם לנשים באירועים וכנסים עירוניים.   גב' מירב מאיר: 

 

 רגע, מירב קוראת את ההצעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

רעננה, שנשים אינן מיוצגות    יש לא מעט  אירועים המאורגנים על ידי עיריית גב' מירב מאיר: 

פגיעה בציבור   ומהווה  בעיקרון השוויון  פוגעת  או בכלל בכוונה או במקרה. הדרה  בהם באופן שווה 

בחוברת   עכשיו  ירושלים,  יום  אירועי  בעומר,  ל"ג  אירועי  עכשוויות:  דוגמאות  ובכלל.  בעיר  הנשים 

   -ון לנשים הולך ומתרחקהקיץ יש הרבה מדוגמאות נוספות. דווקא בימים אלה כאשר שווי



 לוגו חברת התמלול                                                     עיריית רעננה                                   
 05/07/2023ישיבת מועצה מן המניין  

 
 

 28 
 

 

 לא אמרת יום העצמאות אבל.   מר חיים גולדמן: 

 

עלינו לשאוף כי רעננה לא תלך עוד אחורה בכל מה שקשור לשוויון נשים. יש   גב' מירב מאיר: 

ובפאנלים   בסדנאות  מוזיקליות,  בהופעות  נשים,  ישולבו  העירייה  שותפה  בו  אירוע  בכל  כי  להבטיח 

המתקיימים בחסות ו/או במימון עיריית רעננה, מלא או חלקי, על כל אגפיה    שונים. כלומר אירועים

את   לאשר  המועצה  מתבקשת  האמור,  לאור  לנשים.  הולם  ייצוג  בהם  יש  כאשר  יתקיימו  וגופיה, 

. מועצת העיר מחליטה בזאת כי בכל אירוע בו העירייה שותפה במימונו,  1הצעות ההחלטה הבאות:  

א שימוש במתקן עירוני, יהיה מספר שווה של נשים וגברים במציגים ככול  גם אם לא מימון ישיר, אל 

. מועצת העיר מחליטה כי לא תתאפשר חתימת הסכמים בין העירייה לבין נותני שירותים  2שניתן.  

 המדירים נשים משורותיהם.  

 

ביחד   : גב' דרורה כהן ונשים  גברים  שיהיו  הפועל  במשחקי  גם  יקרה  שזה  לבקש  יכולה  את 

 וה בשווה?  שו

 

 מה זה קשור, זה לא אירוע עירוני.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 יש דברים שנשים רוצות לתת,   : גב' דרורה כהן

 

   -יש קבוצה גב' מירב מאיר: 

 

היא מדברת על אירועים עירוניים, את מדברת על קבוצה בנבחרת, דרורה זה   גב' ענבר הוכברג: 

 דברים שונים.   2

 )מדברים יחד(  
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ללכת.   : ה כהןגב' דרור  רוצות  לא  שנשים  דברים  ויש  ללכת  רוצות  שנשים  דברים  יש  אבל 

לו   מגיע  חילוני.  אדם  כמו  בדיוק  ארנונה  משלמות  הכבוד  כל  עם  והדתיות  חרדיות  נשים  גם  תראו, 

 ם בעולם שיכול להגיד לכם...  בזכות ללכת לדברים שמתאימים לו. אין אד

 

 שאומרים לא? איפה ראית שזה כתוב?  איפה ראית שזה כתוב  גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אירוע שעשיתם : גב' דרורה כהן

 

 מה זה קשור להצעה עכשיו פה?   גב' ענבר הוכברג: 

 

  -זה לא קשור פה, זה קשור באופן כללי להתנגדות שלכם : גב' דרורה כהן

 

גם את  אנחנו דנים על הצעה הזאת, אם תרצי שנפתח דיון על האירוע, אפשר   גב' ענבר הוכברג: 

 זה לעשות.  

 

 בבקשה אני מרשה לך.  : גב' דרורה כהן

 

   -לא, אנחנו עכשיו גב' ענבר הוכברג: 

 

 אני מרשה לך.   : גב' דרורה כהן

 

 אני מכבדת את מירב, אם תרצי לקיים שיחה, אין שום בעיה.   גב' ענבר הוכברג: 
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 רגע דרורה שנייה, חיים רוצה לומר, כן בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

אני   : ב' דרורה כהןג כיהודייה  באמת  פשוט  זה  לכם,  שקרה  מה  נורא  פשוט  זה  נורא,  זה 

 מזועזעת.  

 

 למה את חושבת שאני יהודייה פחות ממך?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 לא יודעת.   : גב' דרורה כהן

 

את   גב' ענבר הוכברג:  למה  תשימי  שכאישה,  מילים  תכניסי  ואל  יודעת,  לא  תגידי  אל  אז  נו, 

 .  אומרת 

 

   -אני אומרת שהכול : גב' דרורה כהן

 

 כי הכבוד הוא ערך עליון ביהדות נכון? אז תירגעי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

אותם   : גב' דרורה כהן מכריחים  אתם  מפריעים.  אתם  בהפרדה,  אירועים  שרוצים  אנשים 

 ללכת למקומות שלא מתאימים להם.  

 

 יה שלך.  את מנסה לייצר פילוג וזאת בע גב' ענבר הוכברג: 

 

 דרורה, דרורה, מה זו השנאה הזאת?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

אני רוצה שתאפשרו להם, אני לא שנאה, אני באהבה... לתת להם גם כן את   : גב' דרורה כהן
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 האפשרות ליהנות מאירועים שמתאימים לפי אורח החיים שלהם.  

 

 שהוכתבו על ידי גברים.   גב' מירב מאיר: 

 

אין סיבה לכפות על אף אחד כלום. תמיד רונית אמרה לי חיה ותן לחיות, תנו   : גב' דרורה כהן

 להם לחיות.  

 

 אבל לא הקשבת למה שהיא אמרה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 2אין קשר בין מה שמירב הקריאה לבין מה שדרורה אומרת. היא מדברת על   גב' ענבר הוכברג: 

 סוגיות שונות.  

 )מדברים יחד(  

 

 את רוצה שהיא שוב תקריא את ההצעה כדי שתביני את ההבדל?   ראוב: גב' רונית ויינט

 

 לא, בואי נתקדם, נשמע את גולדמן מה הוא אומר.   גב' מירב מאיר: 

 

לשמוע   מר חיים גולדמן:  מבקש  אני  להגיד,  משהו  לי  יש  להגיד,  מה  לי  יש  אני  בואו  חברים 

אני   גם  יודעים  אתם  שאולי,  למרות  שמקוממבקשב,  דברים  שנקרא  שומע  מבקש מה  אני  ים אותי. 

 שיהיה דו סטריות, תשמעו, ואחרי זה תוכלו להגיב מה שאתם רוצים.  

 

 אתה צועק ואתה לא שומע.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

בנוגע   מר חיים גולדמן:  לסדר,  ההצעה  לבין  חורב,  הספר  לבית  בקשר  מירב,  השאילתה  בין 
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   -לאירועים לציבור הדתי בהפרדה, עובר כחוט השני

 

  -אין פה שום דבר שקשור לאירועים לחרדים. צלצולי ה גב' מירב מאיר: 

 

   -מירב, אני אסיים תגידי מה שאת רוצה מר חיים גולדמן: 

 

 לא, בוא תדייק אבל את הדברים שלך.   גב' מירב מאיר: 

 

 תענה לה על מה שהיא אמרה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נחנו לא מטומטמים.  אנחנו לא מטומטמים, א  מר חיים גולדמן: 

 

 תדייק את הדברים בבקשה.   גב' מירב מאיר: 

 

 סליחה, אנחנו לא מטומטמים.   מר חיים גולדמן: 

 

טוב   גב' ענבר הוכברג:  יותר  זה  את  לדעת  צריך  אתה  בהפרדה,  לא  הם  משותפים  אירועים 

 מכולם.  

 

   -שלנו הלא לזלזל, לא לזלזל באינטליגנצי מר חיים גולדמן: 

 

   -מה זה קשור, מדברים פה על... של נשים כברג: גב' ענבר הו

 

 אחרי זה את תוכלי לענות, אחרי זה את תוכלי לענות.  מר חיים גולדמן: 
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 )מדברים יחד(  

 

 למה מישהו נכנס ואומר לא נתפלל בהפרדה בבית כנסת? די נו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

לבי  מר חיים גולדמן:  בקשר  מהשאילתה  חוזר.  אני  להגיד.  לי  ההצעה תני  לבית  חורב  ספר  ת 

לסדר, בנוגע לאירועים לציבור הדתי בהפרדה או שלא בהפרדה, שמהם נבעה ההצעה שלך לסדר, לפי  

הבנתי, עובר כחוט השני ריח רע של תיעוב לכל מה שריח יהודי עולה ממנו. וכשאני אומר יהודי אני  

ממנ טובה  יותר  יהודייה  שהיא  ויינטראוב,  רונית  של  יהודי  אומר  בשיא  לא  זה  את  אומר  אני  י. 

יהודי מלפני   יודעת  שנקרא את  כמוני. מה  נחות  יהודי  לא    2000הרצינות. אלא  התקדמנו.  לא  שנה, 

   -זכור לי שבנושא

 

 מאיפה השנאה הזאת באה לך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ים,  לא זכור לי, ותגידי לי אם אני טועה, לא זכור לי שבנושא בית ספר מיתר מר חיים גולדמן: 

כשדנו בהקצאה והקצינו לו וזה, עלו שאלות מעין אלו שעלו כאן היום. לידיעתי, ותקנו אותי אם אני  

מתלמידי מיתרים מגיעים מחוץ לעיר. זה בית ספר על אזורי כזה. ובכל זאת בית הספר    35%-טועה, כ

 -הזה זכה בהקצאה נרחבת ומרווחת. ואף אחד לא שאל פה שאילתה

 

 לא התנגדנו.  ו : גב' דרורה כהן

 

 ולא שאל על התב"ר ולא כלום.   מר חיים גולדמן: 

 

 גם אנחנו לא התנגדנו.   : גב' דרורה כהן
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ואנחנו בטח שלא התנגדנו. בית הספר הזה זכה בהקצאה נרחבת. ההבדל, את   מר חיים גולדמן: 

  -יודעת מה ההבדל? ההבדל הוא שבחורב לומדים ילדים

 

 תה נגד מיתרים, אתה נגד פלורליזם ביהדות? עכשיו א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני הצבעתי נגד? אני לא הצבעתי.   מר חיים גולדמן: 

 

 הצבענו בעד.   : גב' דרורה כהן

 

 הצבענו בעד. לא שאלתי מאיזה תב"ר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אז בדיעבד אתה נגד?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תב"ר  מר חיים גולדמן:  מאיזה  שאלתי  לא  על  סליחה,  מברך  ואני  מברך,  ואני  מברך,  ואני   .

הקמתו של בית ספר מיתרים, בית ספר מודרני, גדול עם אמצעי לימוד לילדים כמו שצריך, לא כמו  

ילדים. אני אגיד לך, אני    700,  לפי המהפכה התעשייתית באנגליה כמו שאומרים בחורב   15-במאה ה

ם עם כיפות ורחמא ליצנן ציציות שמבצבצות  אגיד לך רגע סליחה, ההבדל הוא שבחורב לומדים ילדי

   -מעל המכנס, וגם פאות יש להם. ובנות שלבושות בחצאיות ארוכות. אתם יודעים מה

 

 זה גניבת דעת מה שאתה עושה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם יודעים מה חבל שכך.   מר חיים גולדמן: 

 

 זה השמצה...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 -חבל שכך. עכשיו גם בנושא מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו פשוט לא נותנים...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תקשיבו טוב למה שאני אומר מר חיים גולדמן: 

 

  -התנאים צריכים לשאול את מי שהתאים את בית הספר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, תני לו לדבר, אחר כך אני אתן לך לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

   -התנאים של בית הספר הזה מי שהיה פה שותף לדמן: מר חיים גו

 

 זה את.   : גב' דרורה כהן

 

היית   מר חיים גולדמן:  את  זה  לפניו,  קודם  שהיה  וזה  הקודם,  העיר  ולראש  לך  שנים  למשך 

נגד בית ספר לבנות   אני זוכר את המאבק שאת ניהלת  טוב,  עוד זוכר, תקשיבי  אני  שותפה. ואת..., 

 ם איפה ללמוד, טללים. אתם זוכרים ברחוב טללים?  טללים, שלא היה לה

 

 כן.   : גב' דרורה כהן

 

 יופי. תשמעי המזל שלנו שהכול מוקלט, הפרוטוקול, הכול בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני נגד לעשות עבירות בנייה.   גב' רונית ויינטראוב: 
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   -עכשיו אני רוצה להגיד לך עוד משהו מר חיים גולדמן: 

 

   -אני נלחמתי שלא יהיה שם מצב ויינטראוב:  גב' רונית

 

 יאללה, יאללה.   מר חיים גולדמן: 

 

 שתהיה שריפה ולא יהיה... לא היה אישור כיבוי אש.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -דפדפי, דפדפי. עוד משהו מר חיים גולדמן: 

 

 לא היה עוזר לך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רגע, עוד משהו מר חיים גולדמן: 

 

על    20עוד   גב' רונית ויינטראוב:  שנלחם  מי  שלי.  וההוגנות  ההבנה  לדרגת  תגיד  ולא  תסתובב  שנה 

   -בית הספר העצמאי

 

 את עילית שבעילית.   מר חיים גולדמן: 

 

 שחורב פגעה בו זה אני.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את האליטה שבאליטה שבעם היהודי וברעננה.   מר חיים גולדמן: 
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 אני לא אליטה, אני בן אדם.   יינטראוב: גב' רונית ו

 

 הכול בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

 אני בן אדם. זהו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את בן אדם הכי בן אדם ברעננה.   מר חיים גולדמן: 

 

 ככה אנחנו פועלים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בתור בן אדם שבן אדם הכי בן אדם ברעננה מר חיים גולדמן: 

 

 אדם באשר הוא אדם.   רונית ויינטראוב: גב' 

 

   -תקשיבי, את רוצה להפריע לדבר, כי אתם מר חיים גולדמן: 

 

   -אני לא רוצה להפריע גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מהמחנה... זה מפריע לאנשים לדבר, זה בסדר. לנו כקהילה דתית מר חיים גולדמן: 

 

 ת, הרבה חושבים הפוך ממך.  קהילה דתית זה לא מקשה אח גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -לנו כקהילה מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  
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   -. לנו כקהילה דתית ישת את לא הדוברת של הקהילות הדתיות אורתודוקסיו מר חיים גולדמן: 

 

 אני מכירה את רוח רעננה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את מכירה את הרוח.   מר חיים גולדמן: 

 

 הקיצוניות שבאה בעקבות הפיצולים ביניכם.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -את מכירה את הרוח. לנו כקהילה דתית יש אמונות מר חיים גולדמן: 

 

 גם אלי אלוש חשב בצורה שפויה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

אף   מר חיים גולדמן:  על  על אף אחד,  כופים  לא  אנו  פיהם.  על  חיים  שאנו  והנחות  יש אמונות 

 -לנהוג בחייו כמונו. אבלאחד אנו לא כופים 

 

 לא כופים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מי שמעלה הצעה לסדר כזו מר חיים גולדמן: 

 

 למה את לא נותנת לדבר?   מר לורן משה עייאש: 

 

עלינו  מר חיים גולדמן:  חייו  אורחות  את  לכפות  מאיר,  מירב  כזו  לסדר  הצעה  שמעלה  לא    מי 

   -העביר היום איזו החלטה כזוהצלחת, תקשיבי טוב. גם אם תצליחו ל
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 ... היא דרך ארוכה.   : גב' דרורה כהן

 

אנחנו לא ננהג בניגוד לאורחות חיינו וההלכה. מחר את תוכלי להביא הצעה  מר חיים גולדמן: 

מוכנה   לא  ואת  הציבורי,  במרחב  אסור  כשר,  לאכול  אסור  רעננה  של  הציבורי  שבמרחב  לסדר 

מעורב  לאירועים  תסייע  על  שהעירייה  ככה  שתלויים  חזירים  רק  טרף,  רק  כשר  בהם  שאוכלים  ים 

 ווים.  

 

 זה כתוב בשאילתה?   מר חגי בורשטיין: 

 

   -אוקיי? לא ילך. עכשיו דבר נוסף ואחרון מר חיים גולדמן: 

 

 יש פה הסתה גזענית סליחה.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -דבר נוסף ואחרון מר חיים גולדמן: 

 

 מבקשת לעצור את הדברים שלו ראש העיר.  אני   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -את אל תבקשי כרגע שום דבר, חכי שאני אסיים. אנחנו מר חיים גולדמן: 

 

 רונית, אחר כך אני אענה על הכול.   גב' מירב מאיר: 

 

אנחנו   מר חיים גולדמן:  כזה,  משהו  פה  תעבירו  אתם  אם  גם  הראשונה,  בהזדמנות  אנחנו 

 -, נשנה את ההחלטה המבישה הזאתבהזדמנות הראשונה שתהיה לנו
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 תנוח דעתך לא נעביר.  גב' דבי סלוצקי: 

 

  -שלא מכילה את האחר מר חיים גולדמן: 

 

 על מה כנסים עירוניים של השתתפות של נשים?   גב' ענבר הוכברג: 

 

   -אני רק רוצה לסיום לצטט מר חיים גולדמן: 

 

 זו ההצעה פה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה היהדות שלו, נו תעזבי, זו היהדות שלו.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -טקסט קדום שאנחנו בליל הסדר מר חיים גולדמן: 

 

 רגע, רגע, בואו נשמע את הטקסט הקדום.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

הבאה   מר חיים גולדמן:  ל"בשנה  מעבר  ושנה  שנה  כל  אותו  אומרים  הסדר  בליל  שאנחנו 

והו  טקסט,  עוד  יש  הבנויה",  שעמדה  בירושלים  "והיא  כזה:  הוא  והטקסט  הזו.  לעת  גם  נכון  א 

   -לאבותינו ולנו שלא אחד בלבד עמד עלינו לכלותינו, והקדוש ברוך הוא מצילנו מידם." אז תדעו לכם

 

 אז אנחנו עמלק עכשיו סליחה?   גב' מירב מאיר: 

 

 עם ישראל לא מפחד מדרך ארוכה, תודה רבה לכם.   מר חיים גולדמן: 
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 חד משמעית.   : ןגב' דרורה כה

 

במידה ויש הצבעה, אני כבר אומר לראש העיר, במידה ויש הצבעה על זה, אני   מר חיים גולדמן: 

 מבקש הצבעה שמית.  

 

 אתה לא יכול.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 לא, אי אפשר לבקש.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה לא יכול? מה הסיבה?   מר חיים גולדמן: 

 

 אין לך מספיק היום בקואליציה.   כי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  1/3-אתה צריך יותר מ מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -עזוב לא משנה. אני רוצה משהו, אני רוצה להתייחס מר חיים ברוידא: 

 

 אני מוכנה לתת לך את ההצבעה השמית אם אתה רוצה.  גב' מירב מאיר: 

 

 אני רוצה להתייחס לנושא הזה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני גם רוצה בבקשה.   קריסטל:   מר ניר
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המערכה   מר חיים ברוידא:  את  לנהל  להפסיק  אחד,  דבר  לעשות  העיר  כראש  לפה  באתי  אני 

הגאווה   ומצעד  פלורליסטית.  עיר  היא  רעננה  דתיים.  ולא  דתיים  של  פה  פה  הזאתי  שהלך  הראשון 

 ברחובות, היה מצעד הגאווה שאני קיימתי אותו.  

 

 נכון.    ממש לא גב' דבי סלוצקי: 

 

 ממש לא נכון.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני הייתי...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אנחנו לא עזבנו את הקואליציה בגלל...   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -אוקיי בסדר גמור. אני רוצה מר חיים ברוידא: 

 

 השני, לא משנה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 סכם. השלישי... בשניים לפניך,... השלישי.  השלישי, השלישי, בוא נ  גב' דבי סלוצקי: 

 

   -חבר'ה הראשון היה שהלך מר חיים ברוידא: 

 

אתה לוקח אותם לפינה שמה בנשיאים ומעיף אותם לפארק, זה באחוזה? זה   גב' רונית ויינטראוב: 

   -אירוע כזה שנפגשים בפינת
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   -אני לוקח אותם לשמה מכיוון שהמשמעות היא מר חיים ברוידא: 

 

  -זה לא מצעד, זה אירוע רונית ויינטראוב:  גב'

 

חבר'ה.    10:00משעה   מר חיים ברוידא:  האלה,  הדברים  את  עזבו  עזבו.  אבל  הזה,  את  שיסגרו 

 -כשם שאני נותן

 )מדברים יחד(  

 

היה   גב' ענבר הוכברג:  לא  זה  בהפרדה.  לאירוע  הציבור  כל  את  שהזמנתם  אירוע  היה  זה   ...

 תסבנו את הסיפור.    אירוע ספציפי לקהילה, ואל

 

 מי שמתאים לו יבוא, מי שלא מתאים לו, לא יבוא.   : גב' דרורה כהן

 

לא במרחב הציבורי, ולא כשמזמינים את כל העיר... זה לא היה אירוע דתי,   מר יוסי מזרחי: 

 זה היה אירוע תרבותי.  

 

 אקסלנס זאת דת...  -זה אירוע דת פר מר חיים גולדמן: 

 

בתוך  א גב' ענבר הוכברג:  יודעים  כשאתם  ומעוותת,  עקומה  מצב  תמונת  פה  לצייר  מנסים  תם 

 תוככם שזה רחוק מלהיות המצב.  

 )מדברים יחד(  

 

או   גב' ענבר הוכברג:  כן  עירונית? תענה  היה אירוע בחסות  זה  עירונית?  היה אירוע בחסות  זה 

 לא?  
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 דתי, דתי.    מר אילן כהן: 

 

 כן, כן.   מר חיים גולדמן: 

 

 יפה. היה אירוע בחסות עירונית. אין בעיה.   הוכברג: גב' ענבר  

 

 תראו מצעד הגאווה, אותו דבר.   מר חיים גולדמן: 

 

 מצעד הגאווה לא מנע מאנשים...   גב' ענבר הוכברג: 

 

 מצעד הגאווה לא מפריד בין אנשים.   גב' מירב מאיר: 

 

 רחב הציבורי.  מצעד הגאווה לא מונע מאנשים חובשי כיפה להיות במ גב' ענבר הוכברג: 

 

  -את רוצה למנוע מאנשים חובשי כיפה, זה האמונה שלהם מר חיים גולדמן: 

 

 -ואל תשקר. אל תעוות. אם אתה הודעת לי גב' ענבר הוכברג: 

 )מדברים יחד(  

 

   -חבר'ה אני רוצה לומר עוד דבר, אני רוצה לומר עוד דבר מר חיים ברוידא: 

 

   -ב, ולייצר מצב של מסכנות, זה לא המצב. אף אחדאתם מנסים לחרחר רי  גב' ענבר הוכברג: 
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 אנחנו המסכנים? אתם המסכנים.   מר חיים גולדמן: 

 

 אף אחד לא פוגע בציבור הדתי.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתם אלה שלא מכילים. אתם אלה שלא מכילים את האחר מכם.   מר חיים גולדמן: 

 

 בעדם, אל תסובבו את זה חאלס.  בתי כנסת עברו פה, אני הצבעתי  גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתם אלה שמקשקשים בשכל, ואתם אלה שיורים לעצמכם ברגל.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה בעד האמת. תמשיכו להגיד הכול טוב.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אתם אלה שיורים לעצמכם ברגל.   מר חיים גולדמן: 

 

בישו מר חיים ברוידא:  יודע  עכשיו אתה  נמצאים  אנחנו  מבליט  חבר'ה  אחד  וכל  האחרונה,  רת 

של  הנושא  לגבי  לדבר  רוצה  אני  כזה,  דבר  נגיד  בואו  אבל  עולם.  תפיסת  מתוך  הזה  הנושא  את  פה 

... בבית ספר  חורב. ולהגיד לכם דבר אחד. חורב נמצא והילדים לומדים בתנאים שאף אחד לא לומד 

 הזה לומדים הילדים של עודד מנשה ועדן הראל.  

 

 זה לא...   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 אנחנו עובדים בשביל עודד מנשה ועדן הראל?   גב' מירב מאיר: 

 

   -בבית הספר הזה לומדים הילדים של מפקד מר חיים ברוידא: 
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חיים זה לא אמור להיות עירוני, זה אמור היה להיות עם תמיכה עירונית על   גב' רונית ויינטראוב: 

 פי חוק...  

 

   -חבר'ה אתם מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה טועה, חיים אתה הלכת פה למהלך גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -הלכתי למהלך מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה לוקח אחריות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הלכתי למהלך כפי שהלכתי, אני רוצה להגיד לך דבר אחד.  מר חיים ברוידא: 

 

   -...שזה לא היה אמור... בית ספר פרטי גב' רונית ויינטראוב: 

 

את   מר אריאל הילדסהיימר:  טועה,  את  מיתרים,  כמו  בדיוק  רשמי  שאינו  מוכר  הוא  פרטי,  לא  הוא 

 הוא מוכר שאינו רשמי, בדיוק כמו מיתרים. אבל את טועה ומטעה.   טועה. 

 )מדברים יחד(  

 

 את אומרת דבר לא נכון.   מר חיים ברוידא: 

 

 את לא בקיאה בחומר.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 את אומרת דבר לא נכון.   ברוידא: מר חיים 

 

 את פשוט לא בקיאה בחומר. הוא במעמד מוכר שאינו רשמי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -בית הספר הזה מר חיים ברוידא: 

 

בדיוק כמו מיתרים, את טועה, את טועה. הוא מוכר שאינו רשמי. אדון גזבר   מר אריאל הילדסהיימר: 

 מי.  העירייה, האם הוא מוכר כאינו רש 

 )מדברים יחד(  

 

 גם מיתרים היא עמותה עד היום.   מר חיים ברוידא: 

 

שאינו רשמי, את טועה.   מר אריאל הילדסהיימר:  הוא מוכר  רשמי.  שאינו  בדיוק. מוכר  אותו סטטוס 

 את פשוט טועה.  

 

 אני רוצה לומר עוד דבר רגע שנייה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ם.  בדיוק כמו מיתרי מר אריאל הילדסהיימר: 

 

לדבר.   מר חיים ברוידא:  לסיים  רוצה  אני  לדבר.  לסיים  רוצה  אני  שינוי.  שום  אין  הדבר,  אותו 

לנגר. מותר לילדים   בבית ספר הזה לומדים גם הילדים של מפקד טייסת בחיל האוויר בשם אופיר 

   -שלו לקבל תנאים בדיוק

 

 אני לא מבינה, אני עובדת בשביל אנשים פרטיים?   גב' מירב מאיר: 
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 כמו שמקבלים אחרים. אין קשר? יש קשר. אתם מתנגדים פה.   מר חיים ברוידא: 

 

 עבור ילדים של טייסים בסלבריטאים?   גב' מירב מאיר: 

 

  -חבר'ה בית הספר הזה מר חיים ברוידא: 

 

 על זה אנחנו עובדים? לרצות אנשים מפורסמים, אני לא מבינה את זה.   גב' מירב מאיר: 

 

מקרנות  ב מר חיים ברוידא:  אחד  של  שיו"ר  גריידי  מאיר  של  הילדים  לומדים  הזה  הספר  בית 

גדולות.   על הכי  עול  לא  הם  שתורמים,  הם תושבים  זה,  ספר  בבית  שלומדים  וכל אלה  האנשים  כל 

 החברה, הם שירתו בצבא...   

 

   -אף אחד לא אמר את זה. אמרו לך שאתה לא יכול לקחת באזור התעשייה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -מגיע להם לקבל בית ספר, ובסופו של דבר הם קיבלו גם  מר חיים ברוידא: 

 

 אז מה לעשות בית ספר בתחנה של המטרו, איזה מן שטויות זה?   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -הם קיבלו גם הכרה בצורך ממשרד החינוך. ובית הספר הזה בסופו של דבר מר חיים ברוידא: 

 

 ב אזור ההיי טק של רעננה?  אבל למה בל גב' רונית ויינטראוב: 

 

קום יקום, מכיוון שאני לא אשים את זה, אני לא אשים את בית הספר הזה,   מר חיים ברוידא: 
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כי אין אפשרות לשים אותו נניח ברחבה של רחוב בורלא. אתם צריכים להבין יש פה הסכמה שלהם,  

   -ויש פה רצון שלהם

 

לך   מר חיים ברוידא:  במקום  5ויש  פנויים  במפה,    דונם  במקום  תצביעי  תצביעי.  בואי  אחר? 

 דונם במקום אחר.   5תשאלי את מהנדס העיר אם יש 

 

 את מוכנה... בבורלא.   מר חיים ברוידא: 

 

   -איפה שעכשיו אתה מבטל לחברה פרטית את השטח גב' דבי סלוצקי: 

 

 -אם בורלא מתאים מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 ם ניר שזה יוקם בבורלא?  גם אתה מסכי מר חיים ברוידא: 

 

 דונם כי זה...   4הם צריכים  מר חיים גולדמן: 

 

 בית ספר.   באזור התעשייה לא מתאים שיהיה גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד( 

 

 למה בנתניה יש בתי ספר באזור התעשייה?   מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו לא נתניה. אנחנו נתניה?   מר חגי בורשטיין: 
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 תסבירי לי למה זה לא מתאים, תסבירי לי, תשכנעי אותי. תשכנעי.   דמן: מר חיים גול 

 

 אזור התעשייה זה לא אזור תעשייה, זה אזור היי טק ומסחר.    מר אילן כהן: 

 

 מסוף אוטובוסים זה אזור תעשייה ומסחר?   גב' מירב מאיר: 

 

 ברעננה אין שטחים.   מר חיים ברוידא: 

 

זה אזור היי טק? עם כל העשן וכל הזיהום, זה מה שאתה  מסוף אוטובוסים   גב' מירב מאיר: 

 רוצה שהילדים האלה זה?  

 

 זה לא תעשייה... יש סופרים והיי טק, זה הבונבון...    מר אילן כהן: 

 )מדברים יחד( 

 

   -גם ייפתחו באזור התעשייה בסופ"ש ובזה, ייפתחו מר חיים ברוידא: 

 

 שנים.   5שלך לפני אני זוכרת את הסרטון  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 של מה?   מר חיים ברוידא: 

 

   -איפה זה? איפה? איפה ייפתחו מקומות גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -היה שנתיים ושמונה, ייפתחו, אני מבטיח לך שייפתחו מר חיים ברוידא: 
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 כנסי לאתר העירייה, המכרז...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ה, אם תרצי אנחנו נזמין אותך. תוכלי לבוא לאבן הפינ מר חיים ברוידא: 

 

  -אני אדאג שיהיה פתוח גב' רונית ויינטראוב: 

 

אתה דאגת לא להזמין את האופוזיציה לשום אבן פינה שהיה פה, כמה דברים   גב' דבי סלוצקי: 

 שאתה לא תכננת. אתה אני אני אני אני.  

 

   -אני אני אני אני מר חיים ברוידא: 

 

כמו מרכז המוזיקה דברים כאלה, לא טרחת בכלל  גם דברים ש גב' דבי סלוצקי:  אנחנו עשינו 

 לעדכן אותנו על זה שיש...  

 

   -אוקיי, רעננה מר חיים ברוידא: 

 

 לא הוזמנו לכלום שום כלום.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -היום צועדת בצעדי ענק להיות עיר מר חיים ברוידא: 

 

 זה אני אני אני.   גב' דבי סלוצקי: 

 

כמעט   מר חיים ברוידא:  פה  יש  חסונה.  עירוב    12עיר  גם  לזה  שקוראים  גדולים,  פרויקטים 

שימושים. ובכל מקום היום במדינת ישראל עושים בתי ספר..., אנחנו מדברים לא רק על זה, מדברים 
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אומר, אוקיי   אני  אז  שמה.  לגור  שיוכלו  רעננה,  לבני  אלא  צעירים  לזוגות  לא  דירות קטנות,  על  גם 

 בעה חבר'ה, עוברים להצבעה.  אנחנו עוברים להצ

 

 אני רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

ופועלת   מר אריאל הילדסהיימר:  הולם  לייצוג  עליונה  חשיבות  רואה  העירייה  היא,  הרשמית  התשובה 

 בהתאם וככול שניתן.  

 

 אפשר לדעת איך?   גב' מירב מאיר: 

 

 שורות.  2לא, זה מספיק  מר חגי בורשטיין: 

 

אני רואה, יום ירושלים רק גברים, סלסולי תימן רק גברים, אירועי קיץ... רק   : גב' מירב מאיר

   -גברים

 

   -חבר'ה אין לי עכשיו להוציא מר חיים ברוידא: 

 

   -אני אומרת לך, הנה אני אומרת לך עכשיו גב' מירב מאיר: 

 

ויינטראוב  אין לי עכשיו להוציא, אני אוציא בהזדמנות את הסרטון, שרונית   מר חיים ברוידא: 

   -הולכת פה בין הגברים כשיש פה הפרדה ברחבה של יד לבנים

 

 -רגע, גם אני הייתי שם גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  
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היה, היה, אל תנסו לשנות כביכול בדברים האלה. ואתם צריכים להבין אתם   מר חיים ברוידא: 

 לא תוכלו לשנות אורחות חיים.   

 

 נו שם כי אנחנו...  אנחנו היי גב' דבי סלוצקי: 

 

יש את הסרטון שרונית ויינטראוב הולכת במרכז הזה וצועקת, וכולם נותנים   מר חיים ברוידא: 

 לה להיכנס ולעבור.  

 

   -אני מצפה ממך ראש העיר גב' מירב מאיר: 

 

   -זאת הייתה הפגנה מחאה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד לקבל את ההצעה?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מצפה... ומה שקשור בזה.   מאיר:   גב' מירב

 

 בבקשה ניר, דבר, דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 כשיהיה פה שקט אני אדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה חוזר בך מהאמירה הזאת?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מפריע לך גם כשאני מדברת אתה מפסיק אותי באמצע, אתה מפריע. אז לכן   : אנה פוזמנטירגב' 
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 לדבר עם היועצת המשפטית.   באתי בשקט

 

 אוקיי בסדר גמור. ניר בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

התברכה   מר ניר קריסטל:  השנים  כל  הזאתי  העיר  פה.  שקורה  מה  עצוב  אירוע  היא  האמת 

שנה פה בעיר, ותמיד תמיד   25ביחסים נפלאים ובסובלנות בין דתיים לחילוניים, זה היה פה מאז. אני 

 נסו המחלוקות שאנחנו רואים כולנו...  תמיד לרעננה לא נכ

 

 הם נכנסו והם נוהלו ניר, זה לא שלא נכנסו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה רגע להגיד משהו ניר. אני מאוד עצובה גב' מירב מאיר: 

 

מתי   מר ניר קריסטל:  רוצים  שאתם  מה  תגידו  דבריי,  את  בבקשה  להשלים  לי  תנו  רגע,  רגע, 

 שאתם רוצים.  

 

 לוקחים את זה לקונפליקט, זה בכלל לא קשור לקונפליקט.   גב' מירב מאיר: 

 

 נכון. זה לא קשור.   מר חגי בורשטיין: 

 

תנו לי להשלים בבקשה, תגידו אחרי זה מה שאתם רוצים. אני אומר רק את   מר ניר קריסטל: 

ותמיד   נוהלו,  קונפליקטים, תמיד  והיו  והקונפליקטים,  פה  נוהל  זה  כרגע.  והסיפור  דעתי  יפה.  עבדו 

.  1,200שבטים, אלא    12הזה, ואין מה לעשות, אנחנו כולנו רואים בטלוויזיה איך עם ישראל נהיה לא  

נשים   הדרת  מניעת  ועל  לנשים  הולם  ייצוג  על  שמדברת  שלך  ההצעה  לפה.  לייבא  לנו  זה אסור  ואת 

הישראלית יש הדרת נשים,   אין ספק שבחברה  זה  היא הצעה מאוד מאוד ערכית.  ואת  סוד.  זה לא 
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ירגיש   לא  הדתי  שהציבור  כדי  מסוימות  השלמות  צריכה  ההצעה  שני  מצד  לטפל.  צריכים  אנחנו 

 שכופים עליו את אורחות חייו.  

 

 ניר, אין פה שום דבר שקשור להדרה. יש פה עניין של ייצוג.   גב' מירב מאיר: 

 

 רגע, רגע, שנייה. מילה אחת.   מר ניר קריסטל: 

 

   -זה שלוקחים את ההצעה הזאת לכל הכיוונים, לכיוון הקונפליקט ר: גב' מירב מאי

 

מילה אחת יקירתי. תנו לי להשלים. הייתי אחראי על בני ברק ואלעד תאמיני   מר ניר קריסטל: 

לי כשהייתי בכללית. למדתי, דרך אגב גם במגזר הערבי. וכל אחד עם אורחות חייו. ובאירוע של זמר  

וויון בין גברים לנשים בציבור הדתי. כי שירת נשים אצל הציבור החרדי לא  לא נצליח לעולם לייצג ש

מקובלת. ואין מה לעשות. ולכן ההצעה ככול שהיא טובה וערכית, צריכה השלמות כדי שכולם יוכלו 

 לחיות איתה באהבה. 

 

 איזה השלמות? איזה השלמות? על מה אתה מדבר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גע כמו שהיא את יכולה לכפות עליהם לכאורה את אורחות חיינו.   כר מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא משנה מה היא תגיד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

האם אירועי יום ירושלים זה לציבור החרדי? האם סלסולי תימן זה לציבור   גב' מירב מאיר: 

 אפ לנוער זה לציבור החרדי?  -החרדי? האם סטנד
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   -רגע ברור שלא, ולכן אני אומר סטל: מר ניר קרי

 

 אבל רשום בהצעה ככול הניתן.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 אז איפה הייצוג?   גב' מירב מאיר: 

 

   -בסדר? זה לא שזה גב' ענבר הוכברג: 

 

 שאם אין אז מבטלים את האירוע.   גב' מירב מאיר: 

 

 את מוכנה לשנות את המשפט...   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

 ראש העיר אני מבקשת להוסיף עוד משהו בסדר?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אבל הוא סיים?   מר חיים גולדמן: 

 

אני רוצה להגיד משהו, ברעננה קיימים קונפליקטים זה נדבר בריא. האחדות   גב' רונית ויינטראוב: 

ע הזמר שהיו כאן ברחבה,  היא לא אחידות. ויש כל מיני הבדלים. אני יכולה להגיד לכם שתמיד באירו

שהיו מגיעים, אחד האנשים שאף אחד בציבור הדתי לא יכול לפקפק בזה שהוא מייצג אותו נאמנה  

דרכים.    1,001מבחינת התאמה ערכית, ראש המועצה הדתית אריה פרידמן, תמיד הגיע. למה? כי יש  

   -אף אחד לא יכול להחליט
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 גם הרב פרץ הגיע.   מר חיים גולדמן: 

 

פה איזה ציבור דתי יש, ויש ציבור דתי שהוא ככה, ויש ציבור דתי שהוא ככה.   רונית ויינטראוב: גב' 

 גם אתה חיים גולדמן, גם אתה, אתם פשוט לוקחים את הדברים לקיצוניות כדי... 

 

 ... שהיית מורה טובה שלה, תשאלי אותה לאיפה היא לוקחת את זה.   מר חיים גולדמן: 

 

ברעננה   גב' רונית ויינטראוב:  מעט,  לא  נשים,  הרבה  יש  ככה.  היה  לא  זה  אלקטורלי,  צורך  זה 

 ידיים, ושמרגישות רע.    2-בציבור הדתי שמסכימות ויחבקו הצעה כזאת ב

 

 ומי אומר להם לא ללכת לאירועים מעורבים?   מר חיים גולדמן: 

 

 זה הכול.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

..? הנשים האלה, הרי כל אחד הולך לאיפה שהוא  ומי כופה עליהם לא ללכת.  מר חיים גולדמן: 

הולך   שרוצה  מי  מעורבים,  לאירועים  הולך  שרוצה  מי  רוצה.  שהוא  לאיפה  הולך  אחד  כל  רוצה. 

 לאירועים לא מעורבים. 

 

   -אני חוזר ואומר חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

 למה לכפות...   מר חיים גולדמן: 

 

   -אי אפשר לשנות מר חיים ברוידא: 
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... אנשים שלא רוצים לחיות ככה, אני לא מבין. מי שרוצה שילך. יש מישהו   ים גולדמן: מר חי

ללכת   שרוצות  דתיות  ללכת,  שרוצות  שנשים  ברעננה  חוק...  יש  ללכת,  יכולות  לא  שנשים  שאומר 

 להופעה מעורבת לא יכולות?  

 

פ מר חיים ברוידא:  עוד  חוזר  ואני  לסדר.  ההצעה  את  זה  את  להעלות  מבקש  אנחנו  אני  עם, 

 חייבים ללמוד להכיל האחד את השני.  

 

 כתוב ככול שניתן.   גב' מירב מאיר: 

 

לאף אחד, אתם צריכים להבין דבר אחד, אנחנו כולנו בסופו של דבר   לא יעזור מר חיים ברוידא: 

אחים, ולא יעזור לאף אחד, אחים ואחיות. אף אחד לא יכול לכפות את דעתו על השני. גם כשאנחנו  

 ם בבתי כנסת, זה דבר ברור מאליו שיש עזרת נשים ועזרת גברים. זה דברים שלא נקבעו.  יושבי

 

 זה לא אותו דבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא אותו דבר חיים. זה לא אותו דבר.   גב' ענבר הוכברג: 

 

יושבות   מר חיים גולדמן:  עוד  והן  מאחורה,  הולכות  עוד  והן  ולעילא,  לעילא  נשים  הדרת 

 ורה.  מאח

 

 ומה אתה מתגאה בזה? אני לא מצליחה להבין. אתה מתגאה בזה כאילו?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 כן.   מר חיים גולדמן: 
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   -... לשנות את האורחות, במרחב הציבורי באירוע עירוני לעשות הפרדה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן. כן, את יודעת למה?   מר חיים גולדמן: 

 

   למה? גב' ענבר הוכברג: 

 

   -כי אנחנו תושבים בדיוק כמוך, משלמים ארנונה לא פחות ממך מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא, אתה לא בא לאירועים עם אשתך?   גב' דבי סלוצקי: 

 

 גולדמן בתפיסת אנחנו ואתם זה ברור.   גב' ענבר הוכברג: 

 

צודק  מר חיים ברוידא:  שאת  חושב  לא  אני  ענבר  זה,  ככה  נראה  זה  חבר'ה,  זה  לא  אוקיי  זה   .

 חבר'ה, מי בעד לקבל את ההצעה לסדר?  

 

 מי בעד?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי בעד ההצעה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוי ואבוי.   : גב' דרורה כהן

 

 מי נגד ההצבעה?   מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אז אתם לא מצביעים בעד ההצעה?   גב' מירב מאיר: 
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 מי נמנע?   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נמנעת גם כן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 3 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

את   : אנה פוזמנטירגב'  הניסוח  וכל  אחרון...  המשפט  את  לשנות  מוכנה  את  אם  כן,  גם  אני 

   -כותבת

 

   -חבר'ה ממשיכים הנחת דו"ח כספי מר חיים ברוידא: 

 

 התוצאה?  רגע, מה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  3, 6, 7 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 יופי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 : הצבעה

 7 –בעד 

 6 -נגד 

 3 –נמנע 

 החלטה:  
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לאשר   קולות  ברוב  החליטה  העיר  לא  מועצת  אם  גם  במימונו,  שותפה  העירייה  בו  אירוע  בכל  כי 

ו  נשים  של  שווה  מספר  יהיה  עירוני,  במתקן  בשימוש  גם  אלא  ישיר,  ככול  מימון  במציגים  גברים 

 שניתן.  

בין העירייה לבין נותני שירותים    לאשר כי לא תתאפשר חתימת הסכמיםברוב קולות  וכן מחליטה  

 המדירים נשים משורותיהם.  

 

 על שולחן המועצה.    2022הנחת דו"ח כספי רבעון ד'  .5

 

 על שולחן המועצה.   2022 הנחת דו"ח כספי רבעון ד' מר חיים ברוידא: 

 

 ... והיא שעמדה, לא יעזור כלום, והיא שעמדה לאבותינו ולנו.   יים גולדמן: מר ח

 

 אף אחד לא עושה נגד, די חאלס.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 והיא שעמה לאבותינו ולנו. לא יעזור לכם.   מר חיים גולדמן: 

 

   -גם לך לא יעזור לנסות גב' ענבר הוכברג: 

 

של   ולדמן: מר חיים ג עולם  לדיראון  לי  תאמיני  החלטה  טוב.  הכול  טוב,  הכול  לכם.  יעזור  לא 

רעננה. פעם ראשונה ברעננה מדירים, פעם ראשונה ברעננה מתקבלת החלטה שמדירה את כל הציבור  

   -הדתי
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 לא מדירה את הציבור הדתי ולא כופה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 שהוא לא יכול לחיות בהם.   וכופה עליו אורחות חיים מר חיים גולדמן: 

 

 ואם תגיד את זה עם אצבע, זה לא יהפוך אותך לצודק יותר ממה שנאמר פה.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 זה מביש ולכן אתם יריתם לכם בראש, והכול בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

 גולדמן, זה לקראת בחירות גולדמן, זה לקראת בחירות זה.    מר אילן כהן: 

 

 לא, זה נקרא נשים, וזה נקרא תפיסות עולם.   רג: גב' ענבר הוכב

 

 בושה, בושה, בושה, בושה.   מר חיים גולדמן: 

 

 תראה לאיזו רמה אתה יורד, תגיד לי אתה רציני? מה יש לך?   גב' ענבר הוכברג: 

 

 בושה, בושה.   מר חיים גולדמן: 

 

 תתבייש בעצמך.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 יך להגיד את זה נכון.  אני אלמד אותך א  מר חגי בורשטיין: 

 

אני   מר חיים גולדמן:  אימונים,  הרבה  עשיתם  אתם  הזאתי,  במילה  מומחים  שאתם  יודע  אני 

 לא.  
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 עדיף גם שתצעק את זה עם מגפון ודגל, ואז אתה בכלל בצד שלנו.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 .  אני לא צריך מגפון, תאמיני לי הקול שלי יותר טוב ממך אפילו  מר חיים גולדמן: 

 

 מה את לא שמעת שהוא...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יוסי בבקשה. רונית, רונית.   מר חיים ברוידא: 

 

לשנת   מר יוסי מזרחי:  עבר    2022התוצאות  שטרם  הדו"ח  של  תוצאות  זה  לפניכם,  מונחות 

₪, כלומר באיזון. ניתן לראות שלמעשה אנחנו    580,000ביקורת של משרד הפנים. סיימנו בעודף של  

של   גבייה  פה  של    5רואים  בשיעור  לתקציב  מעבר   ₪ מאידך  2%מיליון  המדד.  עליית  עקב  שזה   ,

הסכומים העיקריים שלא נכללו שמה זה אי גביית    2מיליון ₪ פחות, כאשר    6בעצמיות אחר ביצענו  

ו לכם,  כזכור  השמירה  התקבל. במשרד    1.5-אגרת  שלא  המים  של תאגיד  הדיבידנד  שזה  מיליון ₪, 

. מול זה יש לנו גם גידול בהוצאות החינוך  5%-ו  6%-ומשרד הרווחה אנחנו רואים גידול של כ  החינוך

מיליון ₪ יותר מהתקציב, אבל מול    6והוצאות הרווחה. מענקים ייעודיים זה מענקי קורונה, שקיבלנו 

נה,  , שלזה נועדו למעשה הנחות של הקורו-זה למעשה ניתנו הנחות מקבילות לעסקים, שמימנו את ה

 התקבולים הללו.  

 

 אבל הוצאות לא היו עכשיו. ההוצאה לא קיימת.   מר ניר קריסטל: 

 

 היו יכולים להגיד בקשות.   2022אני מדבר. עד  2022-זה ב מר יוסי מזרחי: 

 

 ?  2022-נתת מענקים גם ב מר ניר קריסטל: 
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 זה לא מענקים, מענקים שהמדינה העבירה לנו כפיצוי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יודע.   ניר קריסטל: מר 

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 ?  2022-כן, אבל את ההנחות אתה נתת גם ב מר ניר קריסטל: 

 

מול הקבלה. בהוצאות כלליות אנחנו רואים שאנחנו    back to backבטח, זה   מר יוסי מזרחי: 

אותו שיעור  יותר, ב   5%-ו  7%פחות מהתקציב. וכמו שאני אומר בחינוך וברווחה ביצענו    2%ביצענו  

ועליית  המדד  עליית  שוב,  גידול,  יש  מלוות  פירעון  חלקם.  את  העבירו  הממשלה  גם משרדי  למעשה 

מיליון ₪. ולמרות כל השינויים האלה איך אומרים סיימנו באיזון    2הריבית גרמו להוצאה עודפת של  

 את השנה.  

 

 יישר כוח, הגזבר יישר כוח על העבודה.    מר אילן כהן: 

 

 אפשר להתייחס?    לי: גב' שחר ג

 

 בבקשה גלי.   מר חיים ברוידא: 

 

 יש לנו גזבר מעולה.  : גב' דרורה כהן
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פה    גב' שחר גלי:  חזרנו  שוב  אנחנו  לזה.  מתייחסת  שאני  לפני  שנייה  להגיד  רגע  רוצה  אני 

לצעקות, ואני לא יודעת אם אתם יודעים יש בחירות עוד מעט, הציבור מסתכל עליכם, זה לא עושה  

ד לאף אחד. אפשר לדבר לנהל שיח גם בלי הצרחות האלה, באמת זה פשוט מביש. אז אני באמת  כבו 

. קודם כל אני רוצה להודות ליוסי, אני חושבת שיוסי עושה עבודה  2022מבקשת. עכשיו לגבי תקציב  

ת  נהדרת. יש לנו גזבר מצוין, ובאמת אנחנו נמצאים בסיטואציה לא פשוטה. אני נפגשת עם יוסי לפחו 

ב ותקציב    3-פעם  ביולי  אנחנו  שעדיין  מהסיבה  פשוט  הכספים,  ועדת  את  מכנסת  שאני  שבועות, 

תקציב   לגבי  להגיד  לי  חשוב  אושר.  לא  עדיין  תקציב  2022העירייה  לעדכון    2022.  הגיע  לא  מעולם 

ועדת   בכל  גם  ישיבה  בכל  לומר,  חייבת  אני  אישי  באופן  ולי  בחוק.  כמקובל  כחוק,  העיר  במועצת 

ים וגם בישיבת מועצה אחרונה, העלינו את הנושא הזה, אנחנו צועקים את זה, אבל זה כנראה  כספ

לא מעניין אף אחד, וחשוב לי להגיד את זה גם כאן. זו בעצם הפעם הראשונה שראיתי את הביצוע של  

את   קיבלנו  לא  עדכון,  לראות  וביקשתי  ביצוע  לראות  ביקשתי  ודו"ח.  כספים  ועדת  כיו"ר  התקציב 

  140תונים האלה. בהמשך לשיחה שלי עם תהילה, הוצאתי בעצם בקשה מסודרת בהמשך לסעיף  הנ

, מבחינתי כשלא נותנים מידע מהמקום  א' לפקודת העיריות. עכשיו אני רוצה להגיד עוד כמה דברים

שאני באה בו, זה אובדן של אמון. אני לא מכירה מקום שבו מנסים להסתיר מידע, אם לא מנסים  

צריכה  להסתיר   אני  ועדת כספים,  כיו"ר  יושב בתפקיד  אני  בעייתי.  מאוד  במקום מאוד  וזה  משהו. 

מקבלת   לא  ואני  אינפורמציה  מבקשת  אני  וואלה  נתונים,  על  להצביע  צריכה  אני  החלטות,  לקבל 

אותה. אני חושבת שזה מצב לא תקין, אני חושבת שיש פה מינהל לא תקין,  ואסור לנו לעבור על זה  

בעיניי אובדן אמון זה כמו במאסלו. אתם מכירים את תאוריית הצרכים של מאסלו? אמון  בשתיקה.  

הוא למטה. אפשר אחר כך לדבר על דברים, לגזור פרחים, להצטלם, בסופו של דבר יש פה בעיה של  

אמון במערכת, וזה בעיה קשה. ולכן אני מבחינתי כל הדיונים בוועדת כספים, כשאין אמון אין בכלל  

תקציב    על מה ביצוע  של  גם  הנתונים  לקבל את  אני מצפה  ולכן  את  2022לדבר.  לראות  רוצה  אני   .

העדכון, אני רוצה לראות את הסעיפים ששונו. אני מזכירה, נכון תהילה תתקני אותי אם אני טועה,  

 אבל החוק קובע שאסור להעביר תקציב מסעיף לסעיף בלי אישור מועצת העיר, תקני אותי בבקשה.  
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 מי אמר?    אלי אלוש: מר 

 

 החוק.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 יש כמה חריגים לזה, אבל באופן עקרוני את צודקת כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 -לא, הגזבר יכול להסביר שזה  מר אלי אלוש: 

 

 לא, יש כמה סייגים, בפקודה יש כמה סייגים.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 ל דבר.  תקבלי תשובה, יש תשובה לכ מר חיים ברוידא: 

 

שנייה, עכשיו אני רוצה לדבר על, בסופו של דבר אתם יודעים הייתי אחראית    גב' שחר גלי: 

שהיא תכנית   ועשינו איזה  כלכלית.  התייעלות  בנינו תכנית  ישבנו  כלכלי.  פיתוח  שנקרא  על תיק  גם 

דו"ח  באמת שאמורה להראות איזה שהיא התייעלות בתוך התקציב. אני ראיתי עליה ביטוי בתוך ה

הזה, כי כמובן אי אפשר להבין שום דבר. ולכן הייתי באמת, הייתי רוצה שאנחנו נדבר על זה, נבין, כי  

אם אתם זוכרים הלוואה    2021-למשל אנחנו אישרנו ב  2022-יש פה בתוכנית ההתייעלות הכלכלית ל

לא רואה את    מיליון ₪ לתב"ר של תאורה, תאורת לד. זה היה אמור לחסוך בחשמל, אבל אני  15של  

זה בתוצאות. אני אשמח להתייחס לזה. איפה זה עומד, איך אנחנו יכולים לראות את זה. בסופו של 

משכירויות   הכנסות  הגדלת  הביצוע.  את  לראות  נשמח  גם  אנחנו  דברים,  מאשרים  אנחנו  דבר 

. אני לא  2023ותקציב    2022  תקציב רק  ומתקנים עירוניים, שוב, אני מסתכלת על, כל מה שיש לי זה  

רואה איך אנחנו מגיעים להתייעלות. אני רואה איך כל המתקנים העירוניים שלנו גרעוניים. בכלל כל  

מיליון ₪, הייתי שמחה מאוד אם גזבר העירייה יוכל להתייחס לזה. יש פה    29הנושא הזה של לחסוך  

 הרבה מאוד סעיפים, שאני לא רואה להם שום ביטוי בדו"חות הכספיים.  
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גלי אני רוצה לשאול אותך, אם את רואה בסוף שיש איזון ויצאנו בעצם במצב   : רורה כהןגב' ד 

 טוב, זה לא...  

 

אני אסביר לך, בסופו של דבר התקציב הרגיל הוא מגיע מהתושבים, זה כספי    גב' שחר גלי: 

את   מכסים  שלא  עירוניים  מתקנים  של  גירעונות  לכסות  שבמקום  תחשבי  התושבים.  של  ארנונה 

הסיירת  ע את  עוד  לממן  למשל  אפשר  היה  התושבים.  לטובת  דברים  עוד  לעשות  אפשר  היה  צמם, 

היה  תקציב.  מאשרים  שלא  יולי  לחודש  להגיע  צריכים  היינו  שלא  השמירה,  אגרת  עם  המהוללת 

אפשר לעשות הרבה דברים בסופו של דבר אם היה אפשר לייצר עוד הכנסות עצמיות לתוך העירייה  

 ודה.  הזאת, וזאת הנק

 

 אוקיי יוסי בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני גם רוצה להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 כן בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

א' אני מצטרף לכל מילה, חסכת לי חלק מהמשפטים פה. אתם יודעים יש רק   מר ניר קריסטל: 

כולנו  יודעים מה, מוחל על הכבוד של  יש  דבר אחד, הזלזול בחברי המועצה, אתם  , לפחות על שלי. 

כאן תושבים שמשלמים מיסים, זה הכסף שלהם, זה כסף ציבורי. זה שלא הגיע למועצת העיר עדכון  

, ואתם הזזתם כסף מסעיף לסעיף בלי אישור, זאת לא רק עבירה על החוק. צפצפתם  2022לתקציב  

אחד מאיתנו, זה   תושבים שחיים פה ומשלמים מיסים. זה לא הכסף של האבא של אף  100,000פה על 

לא הכסף של אף אחד מאיתנו, ואנחנו יושבים פה כדי להתייחס לכספים האלה בחרדת קודש. וזה  

, ואני אקריא לכם גם  3/5-שבאמת צפצפתם על החוק ברגל גסה, יש כאן מכתב ששלחתי לשר הפנים ב
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 מה כתוב בו בחלקו.  

 

 ו? ו?   מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.   100שלא נקבל תשובה בעוד וגם אתה יודע  מר ניר קריסטל: 

 

 כנראה שזה לא...   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר גם לתבוע את משרד הפנים... האכיפה, הכול בסדר.    גב' שחר גלי: 

 

טוב, תקשיב טוב אדוני ראש העיר. "עד היום   מר ניר קריסטל:  לו תקשיב  אני כותב  עד היום 

כבר   אנו  שנת    123כאשר  בתוך  מז2023ימים  אני  לאישור ",  הוצג  לא  "כלל  חודשיים.  לפני  לך  כיר 

. עדכון זה חייב להיות מוגש לאישור מראש של מועצת  2022מועצת העיר ברעננה עדכון תקציב לשנת  

העירייה, טרם ביצוע כל שינויים בתקציב הנעשים במהלך שנת הכספים", אתם מכירים את החוק  

"שנת   שלא    2022כמוני.  לא רק  והשינויים  כחוק,  הסתיימה,  מראש  העירייה  לאישור מועצת  הוצגו 

אלא אף לא דווחו לנו מעולם." זה כסף של הציבור. מחר אתם תצאו פה עם סיסמאות של שקיפות  

 והציבור וכמה התושבים חשובים. המעשים מדברים. 

 

 אני רוצה לענות לך, לא, לא, תשובה קצרה.   מר חיים ברוידא: 

 

   -קיתאין חובה חו מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 יש חובה חוקית.   מר ניר קריסטל: 
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 תנו ליוסי לענות.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 אפשר לענות?   מר יוסי מזרחי: 

 

מעבר לתשובה החוקית, אני רוצה להסביר לכם, עם כל הכבוד לחברי מועצת   מר חיים ברוידא: 

 העיר, אנחנו גם מבוקרים על ידי משרד הפנים.  

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

 ויש לנו מבקרת במשרד הפנים.   יים ברוידא: מר ח

 

 נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

  -הדו"ח האחרון פעם ראשונה בתולדות מדינת ישראל מר חיים ברוידא: 

 

 מה הקשר לזה שעברתם על החוק.   מר ניר קריסטל: 

 

לא   מר חיים ברוידא:  ראשון  דבר  דבר.  כל  בודקת  היא  ראשונה,  פעם  לך,  להסביר  רוצה  אני 

   -ם... מעולם גם לא נתנו. אבל בוא רוצה להסביר לך. לראשונה בתולדות מדינת ישראלנותני

 

 מה מעולם לא נתנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הם בודקים פיננסית.   מר ניר קריסטל: 
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 מה מעולם לא נתנו?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מחוי מר חיים ברוידא:  לא  גם  אנחנו  האלה,  הדברים  חולקו  לא  אני  מעולם  אותם.  לחלק  בים 

   -רוצה להזכיר

 

  -משרד רו"ח משרד שמבקר פיננסית, ואני מדבר איתך  מר ניר קריסטל: 

 

 רגע, רגע, דיברת, דיברת, אתה אמרת שצריך שיח נכון?   מר חיים ברוידא: 

 

 בשמחה.   מר ניר קריסטל: 

 

ה מר חיים ברוידא:  את  קיבלנו  שאנחנו  המקומי,  השלטון  בתולדות  ראשונה  השנתי  פעם  דו"ח 

 ללא הערה אחת.  

 

 זאת הערה פיננסית.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא היה, זה לא הערה פיננסית.   מר חיים ברוידא: 

 

   -... אתה כנראה לא קורא את הדו"ח. יש שמה דו"ח על ניהול מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני קורא את הדו"ח.  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

  -אתה יודע לספר לציבור את מה שרוציםאפשר  מר חיים ברוידא: 
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גלית את רוצה להתייחס? את רוצה להתייחס לבין מה שראש העירייה אומר   גב' איילת  ארז סגן: 

   -לבין ה

 

 לבין החוק?   מר ניר קריסטל: 

 

 מופיע גם באתר, אין פה סוד.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תנו לגלית להתייחס.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -תנו ליוסי להבהיר אל הילדסהיימר: מר ארי

 

אפשר לשאול רק שאלה, אם אתם רק מודים בדבר אחד, שאת הציבור ואת   מר ניר קריסטל: 

 מועצת העיר שמתם, תסלחו לי בעברית הכי פשוטה, פס על כולם.  

 

 מה פתאום שום דבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 הכול בסדר.   מר ניר קריסטל: 

 

 , אנחנו נוהגים בדיוק כמו שנהגו כבר לפנינו. שום דבר מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא. לא נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

ועדת הכספים התכנסה לאחרונה  מר יוסי מזרחי:  רוצה להשיב. קודם כל באמת  ראשית אני 
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 בתדירות די גבוהה, והיו באמת דיונים וויכוחים.  

 

 הכול באהבה יוסי.    גב' שחר גלי: 

 

 יוסי.   2022נחנו מדברים על א מר ניר קריסטל: 

 

על   מר יוסי מזרחי:  גם  של    2022רגע,  הדו"ח  על  גם  שמה.  מפורטת.    2022דנו  שם ברמה  דנו 

ראשית הנושא של עדכון תקציב אין בחוק שום חובה להביא עדכון תקציב. העירייה מביאה תקציב  

או בצרכים, אז מב בתחילת שנה. היי  וראתה שהתקציב לא עומד במקורות  יאים עדכון תקציב.  תה 

עדכון תקציב לא משמעותו לקחת את הקיים ולהפוך אותו לתקציב. זו לא המטרה של עדכון תקציב.  

 ...  ולראייה גם הדו"ח עצמו. הדו"ח עצמו הוא מאוזן. רואים שבפעולות

 

 זה נכון מה שהוא אומר היועצת המשפטית?    גב' שחר גלי: 

 

צה לסעיפים תקציביים, אתה לא יכול לקחת כסף  אתה מקבל אישור מהמוע מר ניר קריסטל: 

 מא' להעביר אותו לב'.  

 

 תנו לו לענות. הוא יענה.   מר אילן כהן: 

 

 היא אמרה לי משהו אחר.    גב' שחר גלי: 

 

 תנו לו להשלים, ואם יהיה צריך אני אתייחס.   עו"ד תהילה סובל: 

 

כ מר יוסי מזרחי:  הנתונים  רואים את  לראייה אנחנו  כל  כלליות  קודם  בפעולות  גם  שהם,  פי 
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 back toמשרד החינוך, משרד הרווחה זה  שזה בעיקר באמצעים עצמיים שלנו, שאין שום חריגה.  

back    שום לנו  אין  ואז  המשרדים,  סעיף  sayמול  לכך  ששימוש    208. מעבר  קובע  ג',  לפקודה סעיף 

אישור על החלק היחסי של ברזרבה הוא לא דורש את אישור המליאה, ובלבד שאני כל רבעון דואג ל

   -הרזרבה. המשמעות היא שיש את הגמישות הניהולית להעביר מהרזרבה לסעיפים הרלוונטיים

 

 .  900מיליון ₪ יוסי, מתקציב של   4.5הרזרבה היא  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   8 מר יוסי מזרחי: 

 

 כר. מיליון ₪ לש  4-מיליון ₪ לפעולות ו  4בסדר, יש לך  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   8זה  מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יודע, נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ולכן אני אומר שוב, כל נושא של אישור תקציב מר יוסי מזרחי: 

 

 מהתקציב.   1%זה  מר ניר קריסטל: 

 

נכון. עדיין אין חובה בחוק לעדכון תקציב. לגבי פעולות שעשינו, נכון שקשה   מר יוסי מזרחי: 

ניתן ללמוד מהתקציב שהוגש לכם במאוד לרא  כן  זה  . שזה  2023-ות מפה בסעיפים הבודדים. אבל 

ב לחשמל  ההוצאה  חשמל.  לדוגמא  הבאה.  בישיבה  בזה  על    2021-נדון  ההוצאה    4עמדה   .₪ מיליון 

 ? 10%-מיליון ₪ וזה אחרי העלאת מחירי חשמל שעלו בכמה ב 3מיליון ₪.  3היא  2023-המתוקצבת ל
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 אני לא ראיתי את זה.    גב' שחר גלי: 

 

 . 8% מר יוסי מזרחי: 

 

 אני הייתי שמחה מאוד לראות את זה.    גב' שחר גלי: 

 

 בתקציב שבא, לא בדו"ח הכספי.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -מיליון ₪ 1.5החוברת היא לפניכם. וזה מופיע בחוברת. כלומר אותם  מר יוסי מזרחי: 

 

 בחוברת החשמל.   מר חגי בורשטיין: 

 

 והחוברת חולקה לכולכם.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -מיליון ₪ של חיסכון 1.5אותם   מר אלי אלוש: 

 

 איך אומרים בשקיפות מלאה. היא לא הוסתרה מאף אחד.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -בוא נגיד המילה שקיפות היא קצת פחות  גב' שחר גלי: 

 

 כן, קצת פחות מתאים לאירוע.   מר ניר קריסטל: 

 ( )מדברים יחד
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 גלי היית שותפה לפרויקטים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני יכולה לדבר?    גב' שחר גלי: 

 

 אבל משפט גלי, משפט בבקשה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 היא אמרה שהוא גזבר מצוין.    מר אילן כהן: 

 

 אמרתי שהוא גזבר מצוין נכון.    גב' שחר גלי: 

 

שפרוי  מר אריאל הילדסהיימר:  מחלוקת  תחנות  אין  וכמות  וולטאיים  פוטו  וכמו  הלדים  כמו  קטים 

 טעינה חשמליות חסכו כסף, הביאו כסף. זה לא פייר להגיד את זה, זה לא פייר.  

 

 למה לא פייר?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -קודם כל אם זה לא פייר  גב' שחר גלי: 

 

 וזה לא נכון.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 זה מוצג בטיוטת התקציב.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 תקציב על מה היא מדברת.   מר ניר קריסטל: 
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 אם אין לכם מה להסתיר, תביאו עדכון מפורט.    גב' שחר גלי: 

 

 , הוא יביא לך.  2022הוא יביא לך, הוא יביא לך את  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 סליחה, סליחה, אני מבקשת להתייחס רגע שאלה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עדכון תקציב לא יכול לבוא בשנה עוקבת.   מר יוסי מזרחי: 

 

   -אז אני שואלת אותך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עדכון תקציב יבוא רק במהלך שנת התקציב.   מר יוסי מזרחי: 

 

בשנת   גב' רונית ויינטראוב:  הבאת  שלא  זה  על  מלינים  ואנחנו  נכון,  שאלה,  אותך  שואלת  אני  אז 

אותך שכל השנים הוויכוח, אם היה ויכוח בנושא עדכון התקציב, זה אם צריך  התקציב. אני מעדכנת  

 להביא אותו כל רבעון או רק פעם בשנה או רק פעמיים בשנה. תמיד היה.  

 

 תמיד היה.   מר ניר קריסטל: 

 

 -אחרת  עכשיו אני שואלת אותך שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 2022ל אישרת תקציב במאי אישרת תקציב במאי. אב מר אריאל הילדסהיימר: 

 

   -ודווקא בגלל זה צריך  גב' שחר גלי: 
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 . עברה שנה אריאל.  2023והיום אתה ביולי  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

שהצעת   גב' רונית ויינטראוב:  כזאת  חיה  יש  אחת,  שאלה  הגזבר  את  לשאול  רוצה  אני  אריאל 

הכנסות, הוצאות, העברות כספים אחד לאחד    התקציב שאנחנו מצביעים עליה הכול מתקיים בתחום

 כמו שכתוב בהצעה, קיים כזה דבר?  

 

   -לא. ולכן מר יוסי מזרחי: 

 

   -לא. ולכן אם רוצים שקיפות גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל הוא נותן לך דוגמא, שהוא נותן לך מהרזרבה.   מר חיים ברוידא: 

 

הרזרב מר יוסי מזרחי:  של  הגמישות  ניתנה  לכן  ההשתתפויות  אבל  על  מדובר  כאשר  וגם  ה. 

   -ממשלה, כי בסוף השתתפויות ממשלה הן

 

היו לך הכנסות מארנונה יותר גבוהות בשנה שעברה. המועצה יודעת לאן הם   מר ניר קריסטל: 

 הלכו?  

 

 כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מתי?   מר ניר קריסטל: 

 

 לאגרת השמירה שלא נגבתה.   מר יוסי מזרחי: 



 לוגו חברת התמלול                                                     עיריית רעננה                                   
 05/07/2023ישיבת מועצה מן המניין  

 
 

 78 
 

 

 .  2022לא, רגע יוסי, אתה יודע שהשאלה הזאת נשאלה בזמן אמת בשנת  מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא נכון, היה קיצוץ בסיירת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 וקיבלת פירוט של השימוש...   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

אתם   מר חיים ברוידא:  האלה,  הדברים  בכל  מתחמק  לא  הוא  לעניין,  תשובות  מקבלים  אתם 

 זה לא נוח לכם לשמוע.   מקבלים תשובות.

 )מדברים יחד(  

 

 זה היה צריך להופיע בעדכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא על הרזרבה.   מר יוסי מזרחי: 

 

או   גב' רונית ויינטראוב:  עודפות  בהכנסות  עושה  אתה  מה  וגם  הרזרבה,  עם  עושה  אתה  מה  גם 

 אות אותם.  בהכנסות, במצב של הכנסות חסר, כל השינויים אנחנו חייבים לר

 

 עמודים.   10ניר, אתה קיבלת  מר חיים ברוידא: 

 

 זה שקיפות, זה ניהול תקין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ממשיכה    10 מר חיים ברוידא:  העיר  להתחמק.  מנסה  לא  אחד  אף  הרזרבה.  כל  על  עמודים 

 לתפקד נהדר, אין מה לעשות.  
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 לא נכון.  ממש לא, זה לא נכון להגיד העיר, זה   גב' שחר גלי: 

 )מדברים יחד(  

 

 אה אין הצבעה, אין הצבעה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אין הצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 על שולחן המועצה.   21/3/2023הנחת החלטות ועדת הנחות בארנונה מיום  .6

 

לסעיף   מר חיים ברוידא:  עוברים  אנחנו  מיום    6חבר'ה  בארנונה  הנחות  ועדת  החלטות  הנחת 

 . יוסי בבקשה.  21/3/2023

 

בקשות שהסתכמו    3אנחנו מדברים פה למעשה על הנחות שניתן למגורים, היו  מר יוסי מזרחי: 

 ₪.    3,700-בכ

 

 זה כל מה שאנחנו נותנים הנחות?   מר חגי בורשטיין: 

 

 זה מה שהגיע לוועדה. זה מקרים חריגים שהחוק לא נותן מענה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 מצביעים?   אנחנו מר חיים גולדמן: 

 

 לא, אין הצבעה על זה.   מר חיים ברוידא: 
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השותפים.   גב' רונית ויינטראוב:  ולכל  המועצה מירב מאיר  לחברת  הוועדה,  ליו"ר  ונודה  הנחה  זה 

   -מירב את לא רוצה להודות לכל ה

 

 תודה רבה רבה.   מר חיים ברוידא: 

 

ת למוסד מתנדב לתועלת  , בבקשות למתן הנחו 7/5/23אישור החלטת ועדת הנחות מיום  .7

 . 1938 –)י( לפקודת מיסי העירייה ומיסי הממשלה )פיטורין(  5הציבור לפי סעיף  

 

  -7/5/23טוב, אישור החלטת ועדת הנחות מיום  מר חיים ברוידא: 

 

 לכל הצוות המקצועי שיושב, ולכל החברות והחברים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 5למתן הנחות למוסד מתנדב לתועלת הציבור לפי סעיף    תודה רבה. בבקשות מר חיים ברוידא: 

פיטורין   הממשלה  ומיסי  העירייה  מיסי  לפקודת  שוב  1938  –)י(  אבקש  אליהם.  נשלחו  החומרים   .

 מגזבר העירייה להסביר.  

 

לעיריות.   מר יוסי מזרחי:  לעמותות  הנחות  לתת  הסמכות  את  העביר  שלוש...  כשנתיים  לפני 

קריטריונים    15הארנונה. זה לעמותות שעומדות בסדרה של קריטריונים,    מחיוב  67%הנחה בשיעור  

  9-עמדות. ל  10אחת לאחת. מספיק שקריטריון אחד לא עומד בו, למעשה הזכות בטלה. השנה נגשו  

המלצנו לתת את ההנחה, כי הם עומדים במלוא הקריטריונים. ועמותת מכבי רעננה, אגודת מכבים,  

עו  ואינה  מאחר  המלצה  מסובסדים  אין  חוג  מחירי  לדוגמא  העניין  לצורך  הקריטריונים.  בכל  מדת 

לאשר את תשע    שהם פחות ממחיר השוק וכיוצא בזה, שזה אחד מהקריטריונים. לכן אנחנו מבקשים
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 העמותות ואת אי נתינת ההנחה לעמותה העשירית.  

 

, בבקשות  2023/7/5אוקיי מי בעד? מי בעד אישור החלטת ועדת הנחות מיום   מר חיים ברוידא: 

)י( לפקודת מיסי העירייה ומיסי הממשלה    5למתן הנחות למוסד מתנדב לתועלת הציבור לפי סעיף  

 , מי בעד? פה אחד.  1938 –פיטורין 

 

  -, אישור קליטת והארכת שירות8אנחנו עוברים לסעיף  מר חיים ברוידא: 

 

 תה העשירית לא קיבלה?  רגע, עוד פעם אני רוצה להבין למה העמו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שכר מנכ"ל.   מר ניר קריסטל: 

 

לא, לא, לא שכר מנכ"ל במקרה הזה. החוג שלהם זה מחירים רגילים, אין פה   מר יוסי מזרחי: 

 סבסוד.  

 

 המחירים לא מסובסדים.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

העיר   לאשר  מועצת  אחד  פה  מיום  החליטה  הנחות  ועדת  למת7/5/23החלטת  בבקשות  הנחות  ,  ן 

  –)י( לפקודת מיסי העירייה ומיסי הממשלה )פיטורין(    5הציבור לפי סעיף   למוסד מתנדב לתועלת  

1938 . 

 

, על רקע קושי בגיוס כח אדם  70אישור קליטה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל גיל  .8

 . 4/2014כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 
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, על רקע  70אוקיי, אישור קליטה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל גיל   מר חיים ברוידא: 

. שוב יוסי,  4/2014קושי בגיוס כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב, ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים  

 סליחה, סליחה, אריאל.  

 

מנכ"ל   מר אריאל הילדסהיימר:  חוזר  פי  על  הו 4/2014בקצרה  תומכי  להעסיק  דורשים  אנחנו  ראה  , 

 בהתאם להמלצות ולאישורים שנשלחו אליכם. אז מי בעד?   70וחינוך מעל גיל 

 

 כולנו.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

  -רגע, היה סעיף כזה גם באותה ישיבה שצריך לחזור עליהם גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנעלה  מר אריאל הילדסהיימר:  ההצבעה ברשותכם. מבקשת תהילה  להגיד אחרי  רוצה  שאני    זה מה 

תומכי ההוראה והחינוך מהישיבה הקודמת, החומר    18את זה מסודר, אז אנחנו שוב מבקשים את  

   -גם נשלח אליכם

 

  -יש לנו גם אותו פה להציג, אם אתם רוצים לראות את ה עו"ד תהילה סובל: 

 

 לא, אנחנו נתמוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 טוב, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 

 הרשימות בבקשה? מי נגד? מי נמנע?   2מי בעד  ימר: מר אריאל הילדסהי

 

 כולם.   מר חיים ברוידא: 
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 דרורה הצביעה בעד.    מר אילן כהן: 

 

, על רקע  70קליטה והארכת שירות של תומכי הוראה מעל גיל  החליטה פה אחד לאשר  מועצת העיר  

 .  4/2014קושי בגיוס כח אדם כמפורט בחומר המצ"ב ובהתאם לחוזר מנכ"ל משרד הפנים 

שהוגשה במסגרת ישיבת מועצת העיר    70כמו כן אושרה פה אחד רשימת תומכי ההוראה מעל גיל  

 .   9/3/23מיום 

 

אישור הארכת הסכם בין עיריית רעננה ובין אספרסו בר הרוש בע"מ בנוגע להפעלת בית   .9

 אוכל )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בנווה זמר.

 

האר  מר חיים ברוידא:  בר אישור  ובין אספרסו  רעננה  עיריית  בין  הסכם  בנוגע    כת  בע"מ  הרוש 

 להפעלת בית אוכל )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בנווה זמר. אבקש מתהילה להסביר את זה.  

 

 אני ברשותכם בסעיף הזה בחוץ.   מר ניר קריסטל: 

 

 מה אתה שותף?   מר חיים גולדמן: 

 

 לא.   מר ניר קריסטל: 

 

 שותה שם אספרסו?   אתה מר חיים גולדמן: 

 

 בהפרדה.   מר חגי בורשטיין: 
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אנחנו מביאים היום בפניכם אישור, הארכה של ההסכם שבין העירייה לבין   עו"ד תהילה סובל: 

במכרז עירוני. אם אתם זוכרים הארכנו כבר את ההסכם בשנת    2017בזמנו בשנת  אספרסו בר שזכה  

י יש לו שנה אחת אחרונה להארכת ההסכם. יש  לשנתיים נוספים, וכרגע על פי ההסכם המקור  2021

,  188את החומרים לפניכם את טיוטת חוזה הארכה, את החוזה המקורי. בגלל שזה בהתאם לסעיף  

 חברים בעד.   10צריך 

 

 אוקיי, מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 נמנע.   5 מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 ן.  אני נמנעת גם כ : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אז בבקשה עוד פעם, מי בעד?    10רגע, צריך  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אני הצבעתי בעד.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 .  9אם אחד נוסף יכול להצביע בעד, זה  מר אריאל הילדסהיימר: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה עסק של בן אדם.   מר חיים ברוידא: 

 

 חס.  אוקיי, אז אני מבקשת להתיי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנה, הנה, פוזמנטיר.   מר אלי אלוש: 
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 הנה אנה. אנה הצביעה, לא צריך.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 חבר'ה זה פרנסה של אישה.   מר חיים ברוידא: 

 

 זה עסק של אנשים.   גב' ענבר הוכברג: 

 

 ... אבל יש לנו קושי, מה לעשות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה הקושי בגלל שהוא סגור בשבת?    ר אלי אלוש: מ

 

 כן.   גב' מירב מאיר: 

 

 אלי, אתה רוצה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 : הצבעה

 10 –בעד 

 0 -נגד 

   0 –נמנע 

 החלטה:  

ובין אספרסו בר הרוש  מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר   הארכת הסכם בין עיריית רעננה 

 .  )בית קפה/מסעדה( בספורטק החדש בנווה זמר  בע"מ בנוגע להפעלת בית אוכל
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  164אישור הסכם פשרה בין עיריית רעננה והוועדה המקומית ובין חברת רבד בנוגע לחלקה  .10

 .  7657בגוש 

 

רבד   מר חיים ברוידא:  חברת  ובין  המקומית  והוועדה  רעננה  עיריית  בין  פשרה  הסכם  אישור 

, שיש  פה לקיים דיון במועצה על נושא שהוא נושא עקרוני   . אנחנו רוצים7657בגוש    164בנוגע לחלקה  

בבקשה   מבקש  ואני  רעננה.  ותושבי  רעננה  עיריית  לטובת  להיות  יכולים  שהם  דברים  כמה  פה 

 מהיועצת המשפטית, אילנה בראף בבקשה להסביר את הדברים האלה.  

 

עיריית    אז ערב טוב לכם, נמצאות פה לימור דניאל שוסטר ואני, עו"ד אילנה בראף:  ליווינו את 

רעננה בהליכים המשפטיים שבסופם הגענו להסדר פשרה, שכרגע מובא לדיון ולאישורכם. אני מניחה  

אנחנו   שאלות.  על  לענות  אשמח  אני  וכמובן  בקצרה,  אומר  רק  אני  אז  הדעת,  חוות  את  שקראתם 

ין הפקעה של שטח  מדברים על מצב שבו הוגשה תביעה נגד עיריית רעננה לתשלום פיצויי הפקעה, בג 

בבעלות רבד. כפי שאתם ודאי יודעים אפשר    82ציבורי, שטח חום למבני ציבור, שבוצע מתוך חלקה  

משטח החלקה למטרות מסוימות ללא תשלום פיצויים, אבל למטרות אחרות כגון    40%להפקיע עד  

יעה התביעה  ר הראשון. הוגשה תב טמבנה העירייה משרדי העירייה, יש הרחבת תשלום פיצויים מהמ 

כ של  גודל  בסדר  כרגע  פיצ  20-עומדת  לתשלום   .₪ במהלך  מיליון  הזאת.  הסיבה  בגין  הפקעה  ויי 

את   ולהסדיר  להבנות  להגיע  לפשרה  להגיע  מעט,  לא  דיונים,  במספר  המליץ  המשפט  בית  הדיונים 

ת  המחלוקת הזאת בדרך אחרת. ובסופו של דבר בהמלצת בית המשפט הגענו למגשר, והמגשר הציע א 

לנו עדיין טענות הגנה.   יש  לנו טענות הגנה,  היו  מתווה הפשרה שתכף אני אדבר עליו. אנחנו כמובן 

טענה   התיישנות.  טענת  הייתה  שלנו  ההגנה  מטענות  אחד  משפטי.  בהליך  נמצאים  עדיין  אנחנו 

שהתקבלה לגבי חלקה אחרת, פה היה לנו קושי. אני לא אכנס לפירוט המשפטי, אבל היה לנו קושי  

לטעון לטענת ההתיישנות, משום שלא יכולנו להוכיח שהחזקה בחלקה בשטח הציבורי נתפסה במועד  
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מ למעלה  המשפט    7-שהוא  בית  חזר  וכתוצאה מכך  שלנו,  הקושי  וזה  התביעה,  שהוגשה  לפני  שנים 

והמליץ לעיריית רעננה במיוחד להגיע לפשרות, כדי להימנע מתשלום פיצויים, כדי להימנע מהמשך  

בעצם ההלי רבד,  חברת  עם  יחד  וכמובן  בעירייה,  המקצועיים  הגורמים  עם  יחד  שגובשה  הפשרה  ך. 

את   בנינו  אנחנו  שהופקעה  בחלקה  זה,  את  כתבנו  שבחלקה,  מזכירה  אני  הבאים.  לדברים  מביאה 

לא   שהיא  חלקה אחרת  על  ובחלקו  הזאת  החלקה  על  שבנוי בחלקו  העיר.  חזות  אגף  של  המשרדים 

   -יים. אבלנשוא הליכים משפט

 

   -אתם רואים כאן בשקף בעצם את עו"ד תהילה סובל: 

 

 מ"ר.   200 עו"ד אילנה בראף: 

 

מ"ר שכרגע    65ומשהו מ"ר, וכאן יש מבנה של    700יש כאן לאגף חזות העיר   עו"ד תהילה סובל: 

 משמשת את מגן דוד אדום.  

 

 ל מגן דוד אדום.  מ"ר + המבנה ש  200-בתוך החלקה של רבד נמצאים ה עו"ד אילנה בראף: 

 

זאת החלקה של רבד, המקווקוות באדום. כלומר משרד חזות העיר נחלקים   עו"ד תהילה סובל: 

 בין החלקה הצפונית יותר לבין החלקה שלנו.  

 

 הקו בדיוק על השירותים.   מר ניר קריסטל: 

 

קעה, זה  על פי מתווה הפשרה הרעיון הוא כזה. אנחנו בגדול מבטלים את ההפ  עו"ד אילנה בראף: 

ממצב שנשאר בלי זה ובלי זה. אבל הרעיון הוא שאנחנו    כמובן נעשה ומבוצע בשלבים על מנת להימנע

המקווקו   השטח  זה  השטח  על  מדברת  רבד, כשאני  לבעלות  יחזור  והשטח  ההפקעה. אבל  על  נוותר 
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כלהלן:   מתחייבת  רבד  למעשה  כאשר  ממנו.  חלק  האמצעי,  החלק  רבד.  של  החלק  כלומר  באדום, 

ראשית היא מתחייבת לבנות, ורגע סליחה, ואנחנו נעודד או נתמוך בתוכנית, שתשנה את הייעוד של 

החלקה הזאת באופן שניתן יהיה לבנות שם מבנים שאינם ציבוריים, בכפוף לדברים הבאים: ראשית  

החלקה   שנמצא בתחום  השטח  את  לא רק  העיר,  חזות  של  המבנה  כל  את  חשבונה  על  רבד תהרוס 

, כי אי אפשר להרוס רק חלק. והיא תבנה על חשבונה בתוך המבנה שהיא תקים  -לא את כל השלה, א

 שטח שהוא כפול גודל מהשטח שכרגע אנחנו מדברים עליו, כולל כמובן שטח של מגן דוד אדום.  

 

 להרסו את כל המבנה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -ת הבינייםכן, כי אי אפשר להרוס רק חלק. בתקופ  עו"ד אילנה בראף: 

 

 זה מבנה יביל צמוד קרקע.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 אילן דווקא היה רוצה, אבל זה לא זה.   מר ניר קריסטל: 

 

בתקופת הביניים, אני חוזרת ומזכירה, אנחנו אמורים לקבל מבנה כפול גודל   עו"ד אילנה בראף: 

ת מקום חלופי, עד שאנחנו  מהשטח הזה. בתקופת הביניים רבד אמורה לממן, התחייבה לממן שכיר 

לכך   בנוסף  חשבונה.  על  הכול  בקיצור  ההובלה,  ההריסה  הוצאות  כולל  החדש,  בשטח  חזקה  נקבל 

ברגע שתאושר התוכנית שאנחנו רוצים לקדם אותה, ברגע שתאושר התוכנית, רבד מתחייבת לשלם 

איך   יודעת  לא  שאני  משמעותית,  מחלוקת  חסכנו  למעשה  כבר  פה  וגם  השבחה  הייתה  היטל  היא 

נגמרת, כי תשלום היטל השבחה אמור להיות מהייעוד הקודם שהוא חקלאי, לא הייעוד של שב"צ  

שהוא יותר גבוה מחקלאי, לייעוד החדש. על זה אנחנו נקבל היטל השבחה מלא, זה בתנאי שהתוכנית  

וכמובן אנחנו צריכים עדיין הליכים תכנוניים, אז  י למעשה מתאשרת. אם כל הדברים האלה יקרו, 

   -בכך מתייתרת התביעה של רבד, והעירייה לא תצטרך להוציא כסף מהכסף. ציינתי
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 וגם תקבל נכס שיהיה בבעלותה?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נכס בבעלותה כפול גודל.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 מ"ר.    1,500מ"ר  760במקום  עו"ד תהילה סובל: 

 

 מבנה.  ... הנכס זה מבנה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ציבורי.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 לא, מבנה מבנה אבל לא יביל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יהיה בניין, יהיה בניין כן.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 עם כניסה נפרדת וחניות.     דוברת: 

 

 עם כניסה נפרדת וחניות.   מר ניר קריסטל: 

 

שרבד תבנה עם כניסה נפרדת, לשימוש   בתוך הבניין שהיא תבנה, בתוך הבניין עו"ד אילנה בראף: 

 עירוני..., אני אומר שוב כפול גודל.  

 

 כפול גודל מהקיים היום.   מר אריאל הילדסהיימר: 
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 מהקיים היום. מכל הגודל, לא רק...   עו"ד אילנה בראף: 

 

 בדיוק.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 מ"ר.    1,500כן, כן,  מר ניר קריסטל: 

 

   וחניות.  מר אילן כהן: 

 

אם   עו"ד אילנה בראף:  כלומר  מתאשרת,  לא  התוכנית  אם  מתאשרת.  שהתוכנית  בתנאי  זה 

לא   הזאת  התוכנית  אחרות  שבנסיבות  או  הקרקע  של  הייעוד  את  לשנות  מסרבת  המחוזית  הוועדה 

מתאשרת בסופו של דבר, אז רבד תוכל להחליט שהיא כן בונה שטחים על החלקה, בלי לשנות את  

כלומר מבנ ביניים וכל מימוני  הייעוד.  ים ציבוריים. גם אז היא מתחייבת לבנות על חשבונה בשלבי 

לגודל שהיה. כלומר אם היא מרוויחה  גודל, אלא שטח שווה  וכו' וכו'. אבל לא שטח כפול  הביניים 

והיא יכולה לקחת   ואם לא אז לא. והיטל השבחה הוא גם משתנה,  הרבה, אז אנחנו גם מרוויחים, 

   הפסדים שהיו לה. בחשבון גם את ה

 

אני הבאתי את זה לכאן, כי אני חושבת שבאמת היה פה תהליך ממוצה, וגם   מר חיים ברוידא: 

פה   יוצאים  שאנחנו  חושבת  אני  מצוינת.  עבודה  פה  עשו  המשפטניות,  פה  בתוך    WIN WINעשו 

 הסיפור הזה, אבל כמובן שאני מביא את זה לפתחכם...  

 

 פתוחה לשאלות.  אני כמובן  עו"ד אילנה בראף: 

 

מטפלים  מר חגי בורשטיין:  שאנחנו  זה  הזה,  בנושא  הקודמת  בישיבה  הייתי  אני  הערה,  רק 
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שמה   לבנות  הולכים  החבר'ה  צורה,  שהיא  באיזה  ואנחנו  העיר,  של  פשלה  מהעבר,  פשלה  באיזה 

 .  10%מ"ר? ואנחנו מקבלים  15,000

 

 אנחנו מקבלים היטל השבחה.   עו"ד אילנה בראף: 

 

זה   יאל הילדסהיימר: מר אר  את  לראות  צריך  שמתפנים.  לאגפים  הבינוי  של  בזמן  ושכירות  וארנונה 

 מהמצב הקיים היום בשטח.   2ככה. וזה פי 

 

 ויתור על תביעה.   מר חיים גולדמן: 

 

 מ"ר.    ₪1,500 מול  800מה זה לא יהיה?  מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 הצר שלך של הענין.  זה בסדר, אתה מסתכל על המובן מר חגי בורשטיין: 

 

ברשותך, אני לא מציעה להסתכל על הצעת פשרה הזאתי, כמובן אפשר לקבל   עו"ד אילנה בראף: 

   -אותה אפשר לדחות אותה. רק שנייה

 

 אנחנו באיזה שהוא מלכוד.   מר חגי בורשטיין: 

 

ז עו"ד אילנה בראף:  נכון,  אחד  משפט  פה  אין  וכו',  ודעות  לגיטימי  הכול  ודאי,  בהחלט  ודאי,  ה 

שנקודת המבט של עירייה לא אמורה להיות נקודת מבט כלכלית.  ענין של עמדה. אני אבל כן חושבת  

   -זאת אומרת איזה רווח, או יותר נכון איזה רווח הם עשו, ואנחנו לא שותפים שלהם. אנחנו ניצבים

 

  -תראי הם חברה עסקית, הם רוצים למקסם את הרווח שלהם מר חגי בורשטיין: 
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 ודאי, ודאי.   "ד אילנה בראף: עו

 

 מיליון ₪.   20-וזה שווה להם יותר מ מר חגי בורשטיין: 

 

ודאי, בסדר גמור. אבל עדיין אני חושבת שנקודת המבט פה גם כן, עניין של   עו"ד אילנה בראף: 

האם   שלה.  המבט  נקודת  לבחון  צריכה  שהעירייה  מבט  נקודת  עמדה.  של  מביעה  לא  אני  דעה, 

   -היא יותר טובה מהתוצאה השנייה. האופציה השנייההתוצאה הזאת 

 

 זה הרע במיעוטו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 כן, זה מה שאני חושבת.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 האלטרנטיבה היא שאתה ממשיך הליך משפטי, שיכול להיות שאתה...   מר ניר קריסטל: 

 

   -אבל מה המצב המשפטי? מה הערכה שלך  מר אלי אלוש: 

 

 מיליון ₪.   20זה משלם  ל הילדסהיימר: מר אריא

 

 ברור לי, השופט רמז לזה.   מר ניר קריסטל: 

 

   -ההליך המשפטי הוא כמו שאמרנו עו"ד אילנה בראף: 

 

 זה שייך לעבר.   מר חיים ברוידא: 
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   -התביעה היא בסדר גודל היום עו"ד אילנה בראף: 

 

 מה שאני מבין השופט רמז.   מר ניר קריסטל: 

 

   -מה סיכויי  : מר אלי אלוש

 

 אני אגיד.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 השופט רמז לכם אני מבין.   מר ניר קריסטל: 

 

 נכון.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 שמצבנו לא טוב.   מר ניר קריסטל: 

 

 רגע בוא. זה בסך הכל מגשר, מגשר.    מר אלי אלוש: 

 

 כן, אבל השופט רמז להם שמצבה של העירייה לא טוב.   מר ניר קריסטל: 

 

 לא, לא, השופט לא רמז שום דבר.    ר אלי אלוש: מ

 

 לא, לא נכון.   עו"ד אילנה בראף: 

 )מדברים יחד(  
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 גם ששופט רומז, זה לא אומר שום דבר.    מר אלי אלוש: 

 

 זה נכון, זה נכון.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 זה נכון, אתה צודק.   מר ניר קריסטל: 

 

כמ   דוברת:  לנו  אמר  בהחלט  המחוזי  השופט  לנו  גם  ממליץ  שהוא  פעמים  וכמה  ה 

 להתפשר, הוא כמובן לא אמר לנו איך ומה.  

 

 יפה.    מר אלי אלוש: 

 

בפגישה     דוברת:  איתו  לדבר  שיכולנו  בדימוס  שופט  הוא  אליו,  שהגענו  המגשר  גם 

   -נפרדת, ולשמוע מה עמדתו

 

 מחוזי מינהלי.   עו"ד אילנה בראף: 

 

שמ    דוברת:  שופט  את...  ראה  שהוא  המליץ  אחרי  הוא  וגם  המינהלי,  החומר  כיר את 

ה על  המיטיבה  -לנו  יותר  הטובה  שהיא  וחשב  עצמה,  ולפשרה  להסכם  התייחס  כבר  הוא ספציפית   ,

 יותר גם עם הציבור, וגם עם החברה.  

 

   -אני רק שואל לגבי התביעה  מר אלי אלוש: 

 

עוד פעם למלחמה. יש  אלי, יש פה אפשרות להגיע למצב שאנחנו לא נכנסים   מר חיים ברוידא: 

 לנו היום פה את האפשרות לקבל את הדברים, אני חושב שזה הכי נכון להגיע לפשרה הזאתי.  
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אז נאמר לגבי הסכומים אולי, שהתביעה הוגשה על, תביעת הפיצויים על סך     דוברת: 

כמחצית,  מיליון ₪. השווי של הפשרה הוא    20של, זה מגיע היום עם ריבית ועם הוצאות נלוות סביב  

והיא   תרוויח,  שהיא  לפני  לרבד  שיחזור  שהשטח  העירייה,  של  שמאי  הערכת  לנו  יש  אומרת  זאת 

בשווי של   בוודאי. אבל השטח של הקרקע שיחזור אליה בערך  קיים,    10תרוויח  מיליון ₪. והסיכון 

   -הסיכון הוא בהחלט

 

 במה יכול להיות המצב הגרוע ביותר שמה?   : גב' דרורה כהן

 

 לשלם כסף.   ילנה בראף: עו"ד א

 

 מיליון ₪.   20לשלם    דוברת: 

 

/   עו"ד אילנה בראף:  אנחנו מעריכים שלא בכל התשלום אנחנו נישא בו, יש הערכה כזאת, סיכון 

 -סיכוי. אבל גם אם זה "רק" מחצית מהסכום, שזו הערכה לדעתי

 

 הסבירה.   מר ניר קריסטל: 

 

דאי שלא, לא ודאי אבל סביר שלא, זה אומר להוציא  נכון, אבל פחות ממנה ו  עו"ד אילנה בראף: 

 ה הזה אומר שאנחנו בעצם רק...  מיליון ₪ מהכיס, כשהמתוו 10

 

   -ואני אומר היה פה תהליך מר חיים ברוידא: 

 

שאני   גב' דבי סלוצקי:  או  שלי  בראש  רק  בעיה  זאת  אם  לשאול,  רוצה  שאני  אחרת  בעיה  יש 
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דומ שטחים  של  רשימה  יש  נכון.  שהיה...  חושבת  מה  של  החניון  ביניהם  מופת,  ביניהם  ברעננה.  ים 

   -פעם, אולם מופת

 

 מופת כבר הסתיים. מופת כבר לא שייך לזה.   מר חיים ברוידא: 

 

פעם  גב' דבי סלוצקי:  כל  ושאני  מבעליהם  שהופקעו  שטחים  הם  למשל,  בורלא  שטחים  ויש 

   -נזעקת מחדש מה עושים איתם, ומתי אנחנו נתחיל לממש אותם

 

 זה משהו אחר.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 האם זה לא יהיה תקדים מסוכן מה שעושים פה.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין שום קשר בין הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

   -לא. אין עו"ד אילנה בראף: 

 

 יש קשר מאוד מובהק.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא, שום קשר.   מר חיים ברוידא: 

 

כלומר טרם בוצעה בהם הבנייה,  אם את מ  עו"ד אילנה בראף:  דברת על שטחים שטרם מומשו, 

בגלל   אלא  מימשנו,  שלא  בגלל  לא  המשפט  בבית  פה  נמצאים  אנחנו  לחלוטין.  אחרת  אופרה  זה 

   -שהשתמשנו
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 בנינו משרדים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

ה עו"ד אילנה בראף:  כן  אחרות,  למטרות  אולי  להיות  היה  יכול  משרדים  כן,  עירייה  יה,  משרדי 

 לא מחייב. זה אגב חוקי.  

 

 לא שולמו פיצויי הפקעה.   מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 זה חוקי, לא שזה אסור,... פיצויים.   עו"ד אילנה בראף: 

 

הפקעה   גב' דבי סלוצקי:  שילמנו  לא  דומה,  או  דומה  משהו  יש  מיניתי  שאני  האחרים  כל 

המשפט איזה שימושים מותרים ואיזה    והפקענו, ואנחנו מאוד צריכים להיזהר, ויש תקדימים בבית

לא   בורלא,  לגבי  במר"צ  שלנו  העמדה  מבוססת  זה  ועל  זה,  על  והתרענו  משפט  לבתי  והלכנו  לא. 

שאנחנו לא אוהבים שטחים ירוקים, אנחנו בעד שטחים ירוקים. אבל אנחנו מאוד נזהרים, זה יכול  

 להיות מאוד מסוכן.  

 
   -מרתכן, אבל שוב אני או עו"ד אילנה בראף: 

 

 המקרה הזה אבל מוכיח לא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

לא, לא, אני שוב אומרת, זה לא שפעלנו בצורה לא חוקית. מותר היה להקים   עו"ד אילנה בראף: 

כל   פיצויים.  מתשלום  פטורים  לא  הם  עירייה  שמשרדי  היחידי  הבאג  העירייה.  משרד  את  במקום 

  -, קהילה, תרבות וכו' הם פטורים מתשלום היטל השבחהייעוד אחר של מוסדות חינוך, דת, בריאות

 

 .  40%עד    דוברת: 
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צריך לשלם. אז זו סוגיה. אני לא יודעת אם   40%, מעל 40%פיצויי הפקעה עד  עו"ד אילנה בראף: 

יש הרבה דוגמאות, אני לא יודעת. כמובן שיש במקרים מסוימים כמו שהיה גם פה בחלקה שמצפון,  

ה של  עניין  הטענה. במקרה  שהיה  להעלות את  אי אפשר  שכבר  שלב מסוים  גם  יש  כלומר  תיישנות. 

 הזה אנחנו גבוליים ובגלל זה גם הסיכונים שלנו יותר גבוהים.  

 

אוקיי חברים אני רוצה להעלות את זה להצבעה. מי בעד אישור הסכם פשרה   מר חיים ברוידא: 

 ?  7657בגוש  164וגע לחלקה בין עיריית רעננה והוועדה המקומית ובין חברת רבד בנ

 
טוב   מר ניר קריסטל:  הכי  הפתרון  זה  זה,  לאשר את  עדיף  עצום,  הוא  לעירייה  הסיכון  חבר'ה 

 שיש.  

 
 פה אחד. אוקיי תודה. אני רוצה לומר שוב תודה רבה לכן.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה רבה...   עו"ד אילנה בראף: 

 

דבי אמרה, זה לא דומה מקרה אחד לשני, אבל היא  אני רק אחדד את מה ש גב' רונית ויינטראוב: 

  -דיברה על רמת העיקרון, על הזהירות שזה מוכיח את הזהירות שצריך להתנהל

 

 זה נכון.   עו"ד אילנה בראף: 

 

 בשטחים שהופקעו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בהחלט נכון.   עו"ד אילנה בראף: 

 



 לוגו חברת התמלול                                                     עיריית רעננה                                   
 05/07/2023ישיבת מועצה מן המניין  

 
 

 99 
 

 שנים.   7ות בדיוק, לממש אותם מהר ולא לחכ  : גב' דרורה כהן

 

להיות   גב' רונית ויינטראוב:  דרורה,  הייעוד  על  הלימה  על  מדובר  פה  לממש.  עניין  לא  זה  לא, 

 בהלימה לייעוד.  

 
 מירב מאיר ביקשת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מדברת על רמת העיקרון, זה כי זה יעלה מה לעשות.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תרת.  את מבקשת ומוו מר אריאל הילדסהיימר: 

 

 את ההצעה לסדר שגולדמן...   גב' מירב מאיר: 

 

 אני נועל את הישיבה שמן המניין, ואנחנו עוברים לישיבת הוועדה המקומית.   מר חיים ברוידא: 

 

הסכם פשרה בין עיריית רעננה והוועדה המקומית ובין חברת  פה אחד לאשר  החליטה  מועצת העיר  

 .  7657בגוש  164רבד בנוגע לחלקה 

      

         

                                                                                                            

 ____ __________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                 מר חיים ברוידא                        

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


